
Budoucnost sokolského 
hřiště

Babské hody Atletické čtyřboje

2023 ČÍSLO 6 PROSINECŘÍJEN DISTRIBUCE ZDARMA

Obecní knihovna zrealizovala v průběhu měsíce října a listopadu pro malé i velké čtenáře několik 

poutavých besed a divadelní představení pro děti. Více informací o těchto akcích najdete uvnitř čísla 

v rubrice obecní knihovny.
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Slovo starostky
Vážení a milí spoluobčané, 
rok uběhl rychleji, než bychom si přáli, 
a  Vy držíte v  ruce poslední vydání 
Vranovického zpravodaje v letošním roce. 
Už jsme si pomalu zvykli, že předvánoční 
čas je v  mnohém jiný, než tomu bývalo 
ještě před pár lety. Doba je rozkolísaná, 
čas je hektický a  dění kolem nás se 
turbulentně mění. A ani život v naší obci 
se nezastavil, a protože se přiblížil konec 
roku, je čas bilancovat. Jak jsme si tedy 
v letošním roce vedli?

V  únoru jsme předali do  užívání tři 
nové, moderní třídy pro žáky 1. stupně 
v nově vybudovaném nástavbovém patře 
na budově základní školy na Masarykově 
ulici. Výstavba nástavbového patra byla 
zahájena už v  roce 2022. Vybudování 
nových tříd, sociálek, společných 
prostor a  kabinetu vyšlo obec na  17, 6 
miliónů korun, které uhradila z vlastních 
prostředků. 

V  průběhu celého roku probíhaly 
stavební práce v  nebytových prostorách 
bytového domu Náves 89, kde dříve 
sídlila knihovna, a  kde by, co nevidět, 
měly být pro občany otevřeny ordinace 
praktického lékaře. Rekonstrukce prostor 
vyšla obec na 11, 6 miliónů korun. 

Stavební práce se dotkly také ulice 
Sokolská, kde byla rozšířena komunikace 
a  vznikly parkovací zálivy. Stavební 
úprava přišla obec na částku 1, 6 miliónu 
korun. 

Největším investičním počinem 
letošního roku byla však výstavba 
nového sportoviště na Stadionu Martina 
Záblackého. Stavba byla rozdělena 
do  dvou etap. V  srpnu byla završena  
I. etapa v  rámci které byla vybudována 
běžecká dráha, plocha pro vrh koulí, 
skok do  dálky a  hřiště s  víceúčelovým 
využitím pro tenis, nohejbal, volejbal 
a basketbal. Na přiléhajícím prostranství 
areálu bylo postaveno workautové hřiště 
a  lezecká stěna. V  areálu i  přilehlém 
okolí bylo instalováno nové osvětlení. 
Výstavba 1. etapy sportoviště přišla obec 
na 14 miliónů korun a obec ji realizovala 
z vlastních finančních zdrojů. 

V  srpnu byla zahájena komplexní 
revitalizace veřejného osvětlení. Celkem 
bylo v  celé obci vyměněno cca 330 ks 
stávajících svítidel za  nová, energeticky 
úsporná tělesa. Celková cena byla ve výši 
4,3 miliónů korun a  tato investiční 
akce byla z  části hrazena ze získaného 
dotačního titulu. 

Obec se také zapojila k  výzvě 
„Předcházení vzniku odpadu“ 
a  na  základě obdrženého dotačního 
titulu pořídila kompostéry o  obsahu 
1170 l, které jsou bezplatně poskytovány 
vranovickým občanům do  užívání. 
Výdaje na  pořízení kompostérů pokryje 
z 85% získaná dotace. 

Mimo velkých investičních 
akcí se udělala i  spousta mravenčí 
práce jako například opravy výtluků 

na  místních komunikacích, osazení 
dopravních zrcadel na  místech, kde 
byly dlouhodobě zapotřebí, průběžně 
bylo dovybavováno Vzdělávací centrum 
a  knihovna, připravovány jsou projekty 
na  rekonstrukce chodníků, přečerpávací 
stanici u  hřiště a  další, které se budou 
realizovat v příštím roce. 

Ale tohle všechno je nyní za námi a co 
nás ještě v  letošním roce čeká? Dovolte 
mi vážení spoluobčané, abych Vás touto 
cestou pozvala na  rozsvícení vánočního 
stromku, které se uskuteční v  neděli  
3. prosince na Masarykově ulici, v sobotu 
10. prosince na  Mikulášskou besídku 
v  hudebním sále Vzdělávacího centra 
Floriánek a  24. prosince na  tradiční 
štědrovečerní zpívání ke  kostelu 
Navštívení Panny Marie. Podrobnější 
informace k  těmto kulturním akcím 
získáte na  webu obce a  na  úřední desce 
OÚ, kde budou v  měsíci prosinci 
průběžně zveřejněny. 

V  závěru mi dovolte popřát Vám 
úspěšný poslední měsíc v roce s prožitím 
klidných a pohodových Vánočních svátků 
v kruhu svých nejbližších, a splnění všech 
přání a předsevzetí. 

Do nového roku 2024 Vám společně 
s  mými nejbližšími spolupracovníky 
a  zaměstnanci obecního úřadu přejeme 
hodně zdraví, štěstí a osobní pohody.

Šárka Novotná, starostka obce

Z činnosti rady 
a zastupitelstva obce
Usnesení rady obce jsou před zveřejněním 
upravena ve  smyslu zákona č. 110/2019 
Sb., o  zpracování osobních údajů, 
v platném znění.

Usnesení Rady č. 21/2023  
ze dne 23. 10. 2023

Rada obce schválila:
RO schválila zapisovatelem 21. schůze 

RO Vranovice 1. místostarostu obce 
Ing. arch. Jana Korčáka.

RO schválila program 21. schůze RO 
Vranovice v tomto znění: 

1. Volba zapisovatele
2. Schválení programu
3. Správa železnic – Příprava 

vysokorychlostní tratě Brno – 

Rakvice
4. Alis spol, s. r. o. – Smlouva 

o poskytnutí práv k užívání software
5. ZŠ a MŠ Vranovice, p. o. – Žádost 

o příspěvek na dopravu na lyžařský 
kurz pro 1. stupeň

6. ZŠ a MŠ Vranovice, p. o. – Žádost 
o  snížení příspěvku na  provoz 
z rozpočtu obce

7. Různé: 
a) Informace k  soudním sporům BD 

Nad Dolinami č. p. 797 až 800 
b) Pasport dopravního značení
c) Připravenost a  zajištění zimní 

údržby
d) Kontrola plnění usnesení
RO schválila uzavření Smlouvy 

o  poskytnutí práv k  užívání 
software s firmou Alis spol, s. r. o., 
IČ: 00672416, Mariánská 538/21, 
470  01 Česká Lípa, využívaný 
v rámci agendy matriky OÚ.

RO schválila cenovou nabídku pro 
vyhotovení Pasportu dopravního 
značení obce Vranovice, dodanou 
společností Vertigia, s.r.o., Vídeňská 
546/55, 639  00 Brno, za  cenu 
66  900 Kč bez DPH a  uložila 
starostce obce uzavřít na  základě 
schválené cenové nabídky smlouvu 
o dílo.

Rada obce vzala na vědomí:
RO vzala na  vědomí sdělení Správy 

železnic, státní organizace, se 
sídlem Praha 1, ohledně přípravy 
vysokorychlostní tratě Brno – 
Rakvice a preferuje směnu pozemků 
ve  vlastnictví obce dotčených 
plánovanou výstavbou VRT 
za  pozemky obdobné a  v  rámci 
katastrálního území Vranovice. 

RO vzala na vědomí informace právního 
zástupce obce o aktuálních stavech 
soudních žalob k BD Nad Dolinami 

Uzivatel
Přeškrtnutí
stromečku

Uzivatel
Přeškrtnutí
září

Uzivatel
Přeškrtnutí
financováno
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797 až 800.
RO vzala na  vědomí informace 

o  připravenosti a  zajištění zimní 
údržby.

RO vzala na vědomí přednesenou zprávu 
o  kontrole plnění usnesení rady 
obce od počátku volebního období 
a  vypustila ze sledování splněná 
usnesení.

Rada obce uložila:
RO uložila starostce obce doplnit 

do  návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023 navýšení výdajů rozpočtu 
obce u  par. 3113 o  částku 50 tis. 
Kč včetně uvedení popisu důvodu 
navýšení do  textového komentáře 
návrhu rozpočtového opatření. 

RO uložila starostce obce doplnit 
do  návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023 snížení výdajů rozpočtu 
obce u par. 3113 o částku 774 600 Kč 
včetně uvedení popisu důvodu 
snížení do  textového komentáře 
návrhu rozpočtového opatření. 

Rada obce doporučila:
RO doporučila ZO schválit ZŠ a  MŠ 

Vranovice, p. o. - Žádost o příspěvek 
na dopravu na lyžařský kurz pro 1. 
stupeň z  rozpočtu obce ve  výši 50 
tis. Kč. 

RO doporučila ZO schválit ZŠ a  MŠ 
Vranovice, p. o. - Žádost o  snížení 
příspěvku na  provoz z  rozpočtu 
obce o  774  600 Kč dle doplněného 
návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023, který bude předložen 
na  zasedání ZO č. 6/2023 dne 24. 
10. 2023.

Usnesení schválili všichni zúčastnění 
členové Rady obce Vranovice.

Usnesení Rady č. 20/2023  
ze dne 10. 10. 2023

Rada obce schválila:
RO schválila zapisovatelem 20. schůze 

RO Vranovice 2. místostarostu 
Bc. Romana Svoru, MBA, MPA.

RO schválila program 20. schůze RO 
Vranovice v tomto znění: 

8. Volba zapisovatele
9. Schválení programu
10. Zpráva o  výsledku hospodaření 

obce za III.Q/2023 
11. Návrh Rozpočtového opatření č. 

5/2023
12. Návrh programu 6. zasedání ZO 

s datem konání 24. 10. 2023
13. Plán investic a oprav na období let 

2024 až 2026
14. Harmonogram provedení 

inventarizace majetku obce pro rok 
2023

15. Stočné pro rok 2024 

16. ZŠ a  MŠ, p.  o. – Zápis likvidační 
komise

17. Obec Vranovice – Návrh 
na vyřazení majetku z evidence

18. Správa železnic – Prodej pozemku 
p. č. 2565/222 v k. ú. Vranovice nad 
Svratkou – Souhlas s navrhovanou 
kupní cenou

19. HZS Jmk – Dodatek č. 1 ke smlouvě 
o  připojení elektrické požární 
signalizace na  pult centralizované 
ochrany pomocí zařízení dálkového 
přenosu

20. SPÚ – Oznámení o  vyložení 
změn map bonitovaných půdně 
ekologických jednotek v  k. ú. 
Vranovice nad Svratkou 

21. DoZBos s. r. o., - Žádost o souhlas 
s PÚP, ZUK a uzavírkou a objízdnou 
trasou

22. Směrnice pro provoz kamerových 
systémů

23. Kamerový systém 
24. Různé: 
e) Informace z  jednání Sportovní 

komise Rady obce
f) Žádost o vyhrazené parkovací stání
g) Nabídka UPS pro výtah – DZR 

Vranovice
h) Kontrola plnění usnesení
RO schválila návrh programu jednání 6. 

veřejného zasedání Zastupitelstva 
obce Vranovice s datem konání 24. 
října 2023. 

RO schválila vyřazení poškozeného 
a neopravitelného majetku obce dle 
seznamu a zdůvodnění, vycházející 
z  výsledků inventarizace majetku 
za rok 2022. 

RO schválila uzavření Dodatku č. 1 
ke  smlouvě o  připojení elektrické 
požární signalizace na  pult 
centralizované ochrany pomocí 
zařízení dálkového přenosu 
s  Českou republikou – HZS 
Jihomoravského kraje. 

RO schválila Směrnici pro provoz 
kamerových systémů – Obec 
Vranovice, a  to s  platností 
a účinností ode dne jejího přijetí, tj. 
od 10. 10. 2023. 

RO schválila pořízení zařízení CCTV 
s  instalací v  areálu venkovního 
sportoviště na  adrese Dlouhá 
808, z  důvodu ochrany majetku 
ve  vlastnictví obce a  ukládá 
starostce uzavřít v  termínu do  10. 
11. 2023 smlouvu se společností 
SB PATROL, s.r.o., IČ: 253 07 771, 
se sídlem Cukrovarská 233, 691 23 
Pohořelice.

RO souhlasila s  vyřazením nefunkčního 
a  opotřebeného majetku ZŠ a  MŠ 
Vranovice, p.  o., Masarykova 178, 
uvedeném v  zápisu likvidační 

komise ze dne 27. 9. 2023. 
RO souhlasila s  návrhem přechodné 

úpravy provozu a  zvláštním 
užíváním komunikace předložené 
firmou DoZBos, s.r.o., IČ: 
293 72 381, Průmyslová 12, 680 01 
Boskovice, zastupující společnost 
SWIETELSKY stavební s.r.o., 
závod MORAVA, Jahodová 60, 
620  00 Brno, IČ: 480  35  599, pro 
provedení ve  dnech od  20. 10. 
do  30. 10. 2023 udržovací práce – 
rekonstrukce krytu komunikace, 
lokální předláždění mostu, osazení 
směrových sloupků a  zřízení 
vodorovného dopravního značení 
na  silnici č. III/4205 Pouzdřany – 
Vranovice v úseku dlouhém 2038 m.

Rada obce vzala na vědomí:
RO vzala na  vědomí Zprávu o  výsledku 

hospodaření obce za  III.Q/2023, 
s  předložením k  projednání 
na veřejném zasedání Zastupitelstva 
obce dne 24. října 2023. 

RO vzala na vědomí návrh Rozpočtového 
opatření č. 5/2023 s  celkovými 
příjmy ve výši 58 255 200 Kč a výdaji 
ve  výši 70  614  800 Kč a  splátkami 
dlouhodobých úvěrů ve  výši 
4 484 000 Kč, a financováním ve výši 
12  359  600 Kč, s  doporučením 
projednání a  schválení na  6. 
veřejném zasedání Zastupitelstva 
obce dne 24. října 2023. 

RO vzala na  vědomí informaci 
o  Harmonogramu provedení 
inventarizace majetku obce pro rok 
2023. 

RO vzala na  vědomí bez připomínek 
a  doplnění oznámení Státního 
pozemkového úřadu – KP Brno, 
Kotlářská 53, Brno, k  návrhu 
změn map bonitovaných půdně 
ekologických jednotek v  k. ú. 
Vranovice nad Svratkou. 

RO vzala na vědomí informace ze zápisu 
3. jednání Sportovní komise Rady 
obce, konaného 29. září 2023. 

RO vzala na vědomí přednesenou zprávu 
o  kontrole plnění usnesení rady 
obce od počátku volebního období 
a  vypustila ze sledování splněná 
usnesení.

Rada obce doporučila:
RO doporučila ZO na  6. veřejném 

zasedání, s  datem konání 24. října 
2023, schválit Plán investic a oprav 
na období let 2024 až 2026. 

RO doporučila ZO stanovení výše 
stočného za  odvádění odpadních 
vod pro rok 2024 ve  stejné výši 
platné pro rok 2023, tj. ve  výši 40 
Kč/m3 bez DPH, 44 Kč /m3 s DPH. 

RO doporučila ZO schválit na  jeho 
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nejbližším veřejném zasedání 24. 
října 2023 koupi do vlastnictví obce 
pozemku parc. č. 2565/222 v  k. ú. 
Vranovice nad Svratkou, o  výměře 
372 m2, za cenu nabízenou Správou 
železnic, stání organizací, Dlážděná 
1003/7, 110 00 Praha 1. 

Rada obce uložila:
RO uložila radnímu Vladimíru Bendovi 

provést v  termínu do  30. 11. 2023 
aktualizaci pasportu DZ v  lokalitě 
ulic Náměstíčko a  Floriánek 
a získat stanovisko zástupců Policie 
ČR – Dopravního inspektorátu 
Brno-venkov k  možnosti zřízení 
vyhrazeného parkovacího stání 
pro osobu ZTP u objektu Domova 
se zvláštním režimem, se sídlem 
Náměstíčko 53. 

Rada obce nesouhlasila:
RO nesouhlasila s  cenovou nabídkou 

pro pořízení záložního zdroje 
k  výtahu Domova se zvláštní 
režimem, dodanou společností CZ 
KOMPLEX.CZ, s.r.o., IČ: 07805080, 
Hasičská 13/12, Brno. 

Usnesení schválili všichni zúčastnění 
členové Rady obce Vranovice.

Usnesení Rady č. 19/2023  
ze dne 26. 9. 2023

Rada obce schválila:
RO schválila zapisovatelem 19. schůze 

RO Vranovice 2. místostarostu 
Bc. Romana Svoru, MBA, MPA.

RO schválila program 19. schůze RO 
Vranovice v tomto znění: 

25. Volba zapisovatele
26. Schválení programu
27. Vyhodnocení 5. jednání 

Zastupitelstva obce, konaného 14. 
září 2023 

28. EG. D, a. s. - Smlouva o  smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene

29. Smlouva o  výpůjčce a  darovací 
(kompostéry) – schválení vzorové 
smlouvy

30. Ministerstvo pro místní rozvoj – 
prodloužení lhůty k  akci „23 TI 
Vranovice, p.  p.  č. 312/3, 681/1, 
2565/1, 2565/44-50, k. ú. Vranovice 
nad Svratkou“

31. Agroprojekt PSO s. r. o. – Dodatek 
č. 1 ke smlouvě o dílo – „Polní cesty 
– s větrola-mem a stromořadím v k. 
ú. Vranovice nad Svratkou“

32. OÚ Žabčice – Žádost o  uplatnění 
stanoviska k  přiloženému návrhu 
opatření obecné povahy – územní 
opatření o  stavební uzávěrce 
Žabčice

33. SPÚ – Zahájení aktualizace BPEJ 
v k. ú. Vranovice nad Svratkou 

34. Žádost o  odkoupení garážového 
stání

35. Jmenování člena Sportovní komise 
Rady obce

36.  Pořízení nové cisternové 
automobilové stříkačky (CAS) pro 
JSDH Vranovice z rámcové dohody 
GŘ HZS s dotací z rozpočtu MV – 
GŘ HZS a JMK

37. Vranovická Sluneční s.r.o. - Směnná 
smlouva

38. Smlouva o  nájmu pozemku 
v lokalitě „Hlinek“

39. Smlouva o  provozování veřejné 
hudební produkce – Poutníci

40. Různé: 
i) Informace z  jednání Stavební 

komise Rady obce
j) Město Hustopeče – recesistické 

členství v „Burčákové unii“
k) Oprava chodníku – žádost
l) Příprava materiálů do  říjnového 

jednání ZO 
m) Kontrola plnění usnesení
RO schválila vzor Smlouvy o  výpůjčce 

a darovací (kompostéry).
RO schválila uzavření Dodatku č. 1 

ke  smlouvě o  dílo „Polní cesty – 
s  větrolamem a  stromořadím v  k. 
ú. Vranovice nad Svratkou“, se 
společností AGROPROJEKT PSO 
s. r. o., Slavíčkova 840/1b, 638  00 
Brno.

RO schválila navýšení počtu členů 
Sportovní komise Rady obce z  5 
členů na celkových 6 členů.

RO schválila uzavření smlouvy o  nájmu 
pozemku ve  vlastnictví obce se 
zapsaným spolkem Svobodná 
meruňka, lesní klub Vranovice, IČ: 
19619791, se sídlem Přibice 370, 
691 24. 

RO schválila uzavření smlouvy 
o  provozování veřejné hudební 
produkce na  den 3. 12. 2023 
s  hudební skupinou Poutníci při 
pořádání obecní akce „Rozsvícení 
vánočního stromu“. 

RO schválila žádost o  poskytnutí 
venkovní dlažby o  ploše 10 m2 
na  opravu chodníku před RD č. 
p. 552 

RO souhlasila s členstvím obce Vranovice, 
zastoupené starostkou Bc.  Šárkou 
Novotnou, v  recesistickém 
uskupení „Burčáková unie“, se 
sídlem v Hustopečích u Brna. 

Rada obce jmenovala:
RO jmenovala nového člena Sportovní 

komise Rady obce na  období ode 
dne schválení jmenování do konce 
volebního období 2026. 

Rada obce vzala na vědomí:
RO vzala na  vědomí informace 

starostky a  2. místostarosty obce 
k  vyhodnocení jednání a  usnesení 
přijaté na veřejném zasedání ZO č. 
5/2023, konaného 14. 9. 2023. 

RO vzala na  vědomí bez připomínek 
návrh opatření obecné povahy – 
územní opatření o stavební uzávěře 
Žabčice. 

RO vzala na  vědomí informaci Státního 
pozemkového úřadu – Krajského 
pozemkového úřadu pro 
Jihomoravský kraj, Pobočky Brno, 
o zahájení aktualizace BPEJ v k. ú. 
Vranovice nad Svratkou (785512).

RO vzala na  vědomí informaci 
o  možnosti pořízení nové 
cisternové automobilové stříkačky 
značky TATRA 815  4x4 20 S2R 
a doporučila ZO potvrdit HZS ČR 
a  JMK zájem o  pořízení nového 
vozidla pro JSDH Vranovice 
a  schválit dokumenty, potřebné 
k realizaci akce. 

RO vzala na  vědomí informace z  8. 
jednání Stavební komise Rady obce, 
konané 21. 9. 2023.

RO vzala na vědomí přednesenou zprávu 
o  kontrole plnění usnesení rady 
obce od počátku volebního období 
a  vypustila ze sledování splněná 
usnesení.

Rada obce doporučila:
RO doporučila ZO schválit na  jeho 

nejbližším zasedání Smlouvu 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene č. HO-001030083835/001-
SERG - umístění distribučního 
zařízení – přípojky NN na parc. č. 
408/3 a 411/3, k. ú. Vranovice nad 
Svratkou, se společností EG.D, a.s., 
IČ: 28085400, se sídlem Lidická 
1873/36, Černá Pole, 602  00 Brno, 
a to za úplatu ve formě jednorázové 
úhrady částky ve výši 2.000 Kč bez 
DPH. 

RO doporučila ZO schválit majitelům 
pozemků parc. č. 749/5 a 749/7 v k.ú. 
Vranovice nad Svratkou, žádosti 
o  prodloužení termínu platby 
smluvní pokuty za  nedokončenou 
stavbu RD v termínu do 20. 9. 2025.

RO doporučila ZO schválit na  jeho 
nejbližším zasedání záměr prodeje 
garážových stání P1, P2, P13 a P20 
v bytovém domě Nad Dolinami 797 
až 800. 

Rada obce nesouhlasila:
RO nesouhlasila s  uzavřením směnné 

smlouvy navržené společností 
VRANOVICKÁ SLUNEČNÍ s.r.o., 
IČ: 28328752, se sídlem Městečko 
22, 691  63 Velké Němčice, 
a  nedoporučila její schválení 
ZO z  důvodu její nevýhodnosti 
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pro obec, na  základě získaného 
stanoviska a  doporučení Stavební 
komise Rady obce. 

Rada obce uložila:
RO uložila starostce obce zpracovat 

Vyhodnocení čerpání hospodaření 
obce za  3.Q/2023, návrh 
Rozpočtového opatření č. 5/2023 
a  Harmonogram inventarizace 
majetku obce pro rok 2023. 

 Termín: 10. října 2023 
RO uložila starostce obce zřídit profil 

zadavatele na  portálu NEN pro 
administraci výzvy. 

 Termín: do 30. října 2023 

Usnesení Rady č. 18/2023  
ze dne 12. 9. 2023

Rada obce schválila:
RO schválila zapisovatelem 18. schůze 

RO Vranovice 2. místostarostu 
Bc. Romana Svoru, MBA, MPA.

RO schválila program 18. schůze RO 
Vranovice v tomto znění: 

41. Volba zapisovatele
42. Schválení programu
43. Vyhodnocení jednání 4. zasedání 

ZO, konaného 29. 8. 2023 
44. Cenová nabídka k  adresnému 

záměru „Záměr pronájmu 
pozemku parc. č. 2953 – za účelem 
provozování lesní školky“ – 
akceptace zájmu o pronájem

45. ZŠ a  MŠ Vlasatice – Příkazní 
smlouvy – bazén

46. MŠ Pouzdřany – Příkazní smlouva 
– bazén

47. Ceník zájmových plaveckých kurzů 
a skupinových lekcí 2023

48. Plavecké kurzy pro děti 2023/2024
49. Provozní řády venkovního 

sportoviště na  Stadionu Martina 
Záblackého a workouto-vého hřiště

50. Výpovědi smluv s  dodavatelem 
energií 

51. Výpověď pachtovní smlouvy č. 
4/2021

52. Různé: 
n) Informace k  akci Stavební úpravy 

nebytových prostor BD Náves 89
o) Kontrola plnění usnesení
RO schválila uzavření příkazních smluv 

se Základní školou a  Mateřskou 
školou Vlasatice, Vlasatice 3, 691 30 
Vlasatice, o  obstarání plavecké 
výuky v  bazénu obce Vranovice, 
s  platností na  dobu určitou do  30. 
6. 2024.

RO schválila uzavření příkazní smlouvy 
s  Mateřskou školou Pouzdřany, 
Za kostelem 105, 691 26 Pouzdřany, 
o obstarání plavecké výuky v bazénu 
obce Vranovice, s platností na dobu 
určitou do 30. 6. 2024.

RO schválila Ceník zájmových 
plaveckých kurzů a  skupinových 
lekcí 2023/2024, s  platností od  13. 
září 2023. 

RO schválila Provozní řád venkovního 
sportoviště na  Stadionu Martina 
Záblackého a  provozní řád 
workoutového hřiště. 

RO schválila výpověď pachtovní smlouvy 
č. 4/2021 ze dne 11. 3. 2021 
k pozemku parc. č. 4104, o výměře 
508 m2 v  k. ú. Vranovice nad 
Svratkou, podanou dne 6. 9. 2023 
panem Ivošem Korčákem. 

Rada obce vzala na vědomí:
RO vzala na  vědomí informace 

starostky a  2. místostarosty obce 
k  vyhodnocení jednání a  usnesení 
přijatých na veřejném zasedání ZO 
č. 4/2023, konaného 29. 8. 2023. 

RO vzala na  vědomí cenovou 
nabídku Mgr.  Michaely Juklové, 
předsedkyně Svobodné meruňky, z. 
s., IČ: 19619791, se sídlem Přibice 
370, 691  24, podanou ve  lhůtě 
vyhlášeného oznámení o  záměru 
obce.

RO vzala na  vědomí informace 
o plaveckých kurzech pro děti od 4 
do 12 let, pořádané v odpoledních 
hodinách školního roku 2023/2024. 

RO vzala na  vědomí informaci 1. 
místostarosty obce k  akci Stavební 
úpravy nebytových prostor BD 
Náves 89.

RO vzala na vědomí přednesenou zprávu 
o  kontrole plnění usnesení rady 
obce od počátku volebního období 
a  vypustila ze sledování splněná 
usnesení.

Rada obce ukládá:
RO uložila starostce obce zajistit 

ve  spolupráci s  právníky obce 
vyhotovení návrhu nájemní 
smlouvy k pronájmu pozemku parc. 
č. 2953 s předložením k projednání 
na  schůzi RO v  termínu do  26. 9. 
2023. 

RO pověřila starostku obce k  jednání se 
zástupcem firmy Top4you ve  věci 
uzavření Smlouvy o  sdružených 
službách dodávky elektrické energie 
a  Smlouvy o  sdružených službách 
dodávky plynu s  doporučeným 
dodavatelem. Současně pověřila 
starostku obce podpisem smluv. 

Usnesení Rady č. 21/2023  
ze dne 23. 10. 2023

Rada obce schválila:
RO schválila zapisovatelem 21. schůze 

RO Vranovice 1. místostarostu obce 
Ing. arch. Jana Korčáka.

RO schválila program 21. schůze RO 

Vranovice v tomto znění: 
53. Volba zapisovatele
54. Schválení programu
55. Správa železnic – Příprava 

vysokorychlostní tratě Brno – 
Rakvice

56. Alis spol, s. r. o. – Smlouva 
o poskytnutí práv k užívání software

57. ZŠ a MŠ Vranovice, p. o. – Žádost 
o příspěvek na dopravu na lyžařský 
kurz pro 1. stupeň

58. ZŠ a MŠ Vranovice, p. o. – Žádost 
o  snížení příspěvku na  provoz 
z rozpočtu obce

59. Různé: 
p) Informace k  soudním sporům BD 

Nad Dolinami č. p. 797 až 800 
q) Pasport dopravního značení
r) Připravenost a  zajištění zimní 

údržby
s) Kontrola plnění usnesení
RO schválila uzavření Smlouvy 

o  poskytnutí práv k  užívání 
software s firmou Alis spol, s. r. o., 
IČ: 00672416, Mariánská 538/21, 
470  01 Česká Lípa, využívaný 
v rámci agendy matriky OÚ.

RO schválila cenovou nabídku pro 
vyhotovení Pasportu dopravního 
značení obce Vranovice, dodanou 
společností Vertigia, s.r.o., Vídeňská 
546/55, 639  00 Brno, za  cenu 
66  900 Kč bez DPH a  uložila 
starostce obce uzavřít na  základě 
schválené cenové nabídky smlouvu 
o dílo. 

Rada obce vzala na vědomí:
RO vzala na  vědomí sdělení Správy 

železnic, státní organizace, se 
sídlem Praha 1, ohledně přípravy 
vysokorychlostní tratě Brno – 
Rakvice a preferuje směnu pozemků 
ve  vlastnictví obce dotčených 
plánovanou výstavbou VRT 
za  pozemky obdobné a  v  rámci 
katastrálního území Vranovice. 

RO vzala na vědomí informace právního 
zástupce obce o aktuálních stavech 
soudních žalob k BD Nad Dolinami 
797 až 800.

RO vzala na  vědomí informace 
o  připravenosti a  zajištění zimní 
údržby.

RO vzala na vědomí přednesenou zprávu 
o  kontrole plnění usnesení rady 
obce od počátku volebního období 
a  vypustila ze sledování splněná 
usnesení.

Rada obce uložila:
RO uložila starostce obce doplnit 

do  návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023 navýšení výdajů rozpočtu 
obce u  par. 3113 o  částku 50 tis. 
Kč včetně uvedení popisu důvodu 

Uzivatel
Přeškrtnutí
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Harmonogram svozu odpadu

Komunální odpad

prosinec: 1. | 15. | 29.

leden: 12. | 26.

únor: 9. | 23.

Separovaný odpad

Plast - prosinec: 13.

 leden: 10.

 únor: 7.

Papír - prosinec: 27.

 leden: 24.

 únor: 21.

Bioodpad - prosinec: 21.

 leden: 18.

 únor: 15.

navýšení do  textového komentáře 
návrhu rozpočtového opatření. 

RO uložila starostce obce doplnit 
do  návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023 snížení výdajů rozpočtu 
obce u par. 3113 o částku 774 600 Kč 
včetně uvedení popisu důvodu 
snížení do  textového komentáře 
návrhu rozpočtového opatření. 

Rada obce doporučila:
RO doporučila ZO schválit ZŠ a  MŠ 

Vranovice, p. o. - Žádost o příspěvek 
na dopravu na lyžařský kurz pro 1. 
stupeň z  rozpočtu obce ve  výši 50 
tis. Kč. 

RO doporučila ZO schválit ZŠ a  MŠ 
Vranovice, p. o. - Žádost o  snížení 
příspěvku na  provoz z  rozpočtu 
obce o  774  600 Kč dle doplněného 
návrhu Rozpočtového opatření 
č. 5/2023, který bude předložen 
na  zasedání ZO č. 6/2023 dne 24. 
10. 2023.

Usnesení schválili všichni zúčastnění 
členové Rady obce Vranovice.

 � Aktuality
Revitalizace veřejného 
osvětlení
Během října došlo v  obci k  výměně 
veřejného osvětlení. Stávající energeticky 
náročné výbojky byly nahrazeny 
za úsporná LED svítidla. 

Denně bylo vyměněno okolo 30 
svítidel, celkem se vymění 330 svítidel. 
Výměnu realizovala společnost Gamaku 
a  cena investice, která by měla být 
financována z dotačního titulu,  je 3,5 mil. 
Kč bez DPH.

-kvap-

Veřejná debata 
o budoucnosti 
„sokolského hřiště 
a haly TJ Sokol“
V  pátek 13. října se v  hale TJ Sokol 
Vranovice uskutečnila veřejná debata 
o  budoucím využití areálu „sokolského 
hřiště a haly TJ Sokol“, na níž zavítalo cca 
60 občanů, kterým není lhostejná stávající 
podoba i  využitelnost sokolského hřiště 
a haly.

Občany uvítala starostka obce Šárka 
Novotná, která následně předala slovo 
1. místostarostovi obce Ing.  arch. Janu 
Korčákovi. Ten občanům představil 
návrhy a projekty, jejíž zadání v minulosti 
koordinovalo bývalé vedení obce. 
Bylo připomenuto vyhotovení celkem 
tří  projektů, které v  převážné většině 
zahrnovaly stavbu nové sportovní 
haly na  místě stávajícího „sokolského 
hřiště“. Poslední projekt, který počítal 
s  výstavbou nové haly vznikl v  roce 
2020. Předpokládané náklady v této době 
byly okolo 115 milionů Kč bez DPH. 
Vzhledem k  nárůstu cen stavebních 
prací i  stavebního materiálu se náklady 
v  posledních letech mnohonásobně 
zvedly a v současné době by si obec takový 
projekt nemohla dovolit financovat. 
Dostupné v  současné době nejsou ani 
vhodné dotační tituly, které by pokryly 
z větší části celkové výdaje.

Vyvstala tedy zcela zásadní otázka, 
zda se vydat cestou realizace stavby nové 
haly nebo zda revitalizovat současnou 
neutěšenou podobu sokolského hřiště, 
kde se každoročně pořádají kulturní akce, 
s  úpravou pro začlenění sportovních 
činností a  umožněním občanům místo 
využívat celoročně. K  tomuto návrhu se 
přiklání současné vedení obce.

Při veřejné debatě se řešila mimo 
jiné také otázka, zda lze opravu obou 
objektů, tedy sokolské hřiště a  halu 
TJ Sokol, realizovat současně, nebo je 
oddělit. Přítomným občanům bylo však 

POZVÁNKA 
NA VEŘEJNÉ JEDNÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA

Veřejné zasedání Zastupitelstva 
obce Vranovice se uskuteční v úterý 
12. prosince 2023 od  18.00 hodin 
v zasedací místnosti OÚ Vranovice.

Uzivatel
Přeškrtnutí

Uzivatel
Přeškrtnutí
se v obci vyměnilo
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připomenuto, že proti takové úvaze 
realizaci oprav obou objektů naráz, stojí 
odlišní vlastníci nemovitostí. Hala je 
ve  vlastnictví Sokolské obce, zatímco 
pozemky za halou (hřiště) vlastní obec.

Z  debaty nakonec vyplynulo rozdělit 
opravu obou objektů do  dvou etap. 
V  první etapě by došlo k  revitalizaci 
hřiště, se zaměřením na  jejich využití 
pro volnočasové sportovní a  kulturní 
aktivity občanů všech věkových kategorií, 
po  celé roční období, kde by vzniklo 
multifunkční hřiště, prostor pro pořádání 
hodů a  dalších letních akcí, trvalé 
pódium, nový taneční parket a zázemí pro 
občerstvení spolu se šatnami. Současně je 
záměrem, aby se tento prostor využíval 
i  v  zimním období pro zimní sporty, 
zejména pro účely bruslení a hokeje.

Druhá etapa, tedy opravy sportovní 
haly TJ Sokol se bude řešit koordinovaně 
se zástupci TJ Sokol Vranovice v období 
následujícím

Kvapilová Dana

Veřejné setkání – 
vysokorychlostní trať 
na jižní Moravě
Ve čtvrtek 26. října se v prostorách školní 
jídelny Primirest uskutečnilo veřejné 
setkání k  tématu vysokorychlostní 
tratě na  jižní Moravě. Zástupci správy 
železnic si pro občany připravili 
prezentaci, ve  které představili přínosy 
vysokorychlostní železnice, průběh 
přípravy a její podobu na jižní Moravě.

V  úvodu starostka Šárka Novotná 
seznámila občany s  připomínkami 
obce, které byly akceptovány ze strany 
projektantů a  do  projektu zapracovány. 
Jedná se o  nadjezd vysokorychlostní 
železnice polní cestou v  severní části 
vranovického katastru a  nadchod pro 
pěší a cyklisty v lokalitě Hájek s ohledem 
na naučnou stezku a snížení výšky mostu 
nad Plačkovým lesem o cca 6 m na straně 
Vranovic.

V  rámci prezentace a  následné 
diskuze se občané zajímali především 
o  bezpečnost silničního provozu 
na  komunikaci II/381, respektive 
na křižovatce u hřbitova a ulice Přibická, 
která bude díky vedení trati v  mírném 
zahloubení a  z  důvodu překonání trasy 
železnice vystoupá silnice do  výšky 
a poté prudce klesne za úrovní hřbitova, 
kde se navíc napojuje ulice Přibická 
a  je zde současně i  zastávka autobusu. 
V  této souvislosti bude vedením obce 
požadováno po  investorovi prověřit 
bezpečné řešení provozu na  této 
komunikaci.

Mezi dalšími připomínkami zazněl 
požadavek na odsazení cyklostezky mezi 
Vranovicemi a  Přibicemi co nejdále 
od  komunikace II/381, řešení přechodu 
pro zvěř nebo zábrany prostupu zvěře 
na  silnici plotem u  začátku pilířového 
mostu ze strany vranovického Hájku. 
Ze strany obce zazněl i  požadavek 
na náhradní výsadbu prvků ÚSES, které 
jsou v  plánovaném projektu zasaženy 
stavbou vysokorychlostní tratě.

Připomínky, které zazněly 
na veřejném setkání postoupí vedení obce 
zástupcům správy železnic s požadavkem 
o jejich řešení.

Kvapilová Dana

Vandalismus v obci
Rozbitý stůl, znehodnocené odpadkové 
koše, zničené dopravní značky, ukradená 
skluzavka a  rozbitá střecha v  lesním 
klubu. Obecní i  soukromý majetek 
ve Vranovicích čelí v poslední době stále 
častějším nájezdům vandalů.

„Skluzavka byla přidělaná vrtačkou. 
Trávíme tady prací dny i  víkendy, 
snažíme se to tu zvelebit nejen pro lesní 
klub, ale může sem dojít i  veřejnost 
a  na  našem ohništi si opéct špekáček, 
děti se pohoupat na  našich houpačkách 

a  sklouznout na  skluzavce. Jediné, co 
žádáme, ať to po  jejich návštěvě vypadá 
stejně jako před ní.“ uvedla vedoucí 
lesního klubu Michaela Juklová

Újmu utrpěl také masivní dřevěný 
stůl umístěný v  altánu, který se nachází 
v parku Hlinek.

„Když byl dětský den nebo jiná akce 
pořádaná pro veřejnost v Hlinku, sloužilo 
nám to tady k  přípravě občerstvení. 
Výletníci si tady mohli v  klidu sníst 
svačinu a  teď tohle,“ uvedla jedna 
z vranovických seniorek.

Vandalové se také s oblibou zaměřují 
na  odpadkové koše. „Buď je rozbijí, 

Uzivatel
Přeškrtnutí
e

Uzivatel
Přeškrtnutí
ho
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pomalují nebo alespoň vytáhnou 
z  držáku a  někde pohodí. Nejde přitom 
o nijak levnou záležitost, uvedla starostka 
obce Šárka Novotná.

Skupina vandalů nedávno také 
vylámala a  zničila několik schránek 
AlzaBoxu. Tyto pachatele se už policii 
naštěstí podařilo dopadnout. 

Obec proto apeluje na  občany, aby 
si všímali, co se kolem nich děje a  aby 
je podobné vandalství nenechávalo 
lhostejnými. Pokud jsou občané 
svědky poškozování věcí vandalem, 
nebo odcizování věci, nejjednodušším 
způsobem je kontaktovat ihned policii. 

Budeme rádi, když se s  Vaší pomocí 
podaří těmto zbytečným činům 
předcházet, chráníme tím majetek 
a prostředí, ve kterém žijeme.

Kvapilová Dana

Kronika
Od  roku 2022 mám na  starosti kroniku 
obce Vranovice.  Chtěl bych touto 
cestou požádat o  spolupráci kohokoliv, 
kdo upozorní na  zajímavý námět, 
mimořádnou osobnost či událost, 
vhodnou k  zaznamenání do  obecní 
kroniky.

Byla by tak podchycena nejen 
spolková činnost a  obecně známé dění 
v obci.

Vybíral Oldřich st.

Prodej vstupenek 
na obecní ples zahájen
Prodej vstupenek na  Obecní ples 
s  Mistříňankou bude zahájen v  pondělí  
4. 12. 2023. Vstupenky si můžete zakoupit 
na Obecním úřadě v čase úředních hodin. 
Cena vstupenky 300 Kč.

V  neděli 3. 12. na  vánočním jarmarku 
bude zahájen prodej vranovických 
kalendářů na  rok 2024. Nově je 
kalendář čtrnáctidenní, má přehlednější 
zpracování, lépe viditelné odpadové 
hospodářství a  jeho cena zůstává stále 
stejná, tedy 150 Kč.

 � Knihovna
Události z knihovny
V září se vrátily děti do svých lavic a nám 
do  knihovny zase čtenáři. S  koncem 
dovolených jsme mohly přivítat i spoustu 
diváku na  našich akcích, které jsme pro 
občany, nejen z Vranovic, pořádali. 

Září jsme si ještě nechali na organizaci 
a  balení učebnic, ale hned v  říjnu jsme 
pro Vás zařídily několik akcí.

První akce byla určena pro děti I. Stupně 
a přípravnou třídu. Na začátku října k nám 
zavítala spisovatelka Markéta Harasimová 
která měla pro žáčky připravené knižní 
divadlo „Kočkohrátky“ na  motivy své 
knihy pro děti „Z deníku kočičky Ťapičky“. 
Děti pozorně poslouchaly její vyprávění 
o  kočičce Ťapičce a  správně odpovídaly 
na všechny otázky.

Hned následující týden, 18. 10. 2023 
nás potěšila návštěvou spisovatelka Alena 
Mornštajnová (nar. 1963). Vystudovala 
angličtinu a  češtinu na  Filozofické 
fakultě Ostravské univerzity. Pracovala 
jako lektorka anglického jazyka 
a  překladatelka, nyní se živí jako 
spisovatelka. Žije ve Valašském Meziříčí. 
Debutovala v  roce 2013 románem Slepá 
mapa, o  dva roky později následoval 
román Hotýlek. Především díky 
svému románu Hana z  roku 2017 
se Alena Mornštajnová stala jednou 
z  nejoblíbenějších současných českých 
spisovatelek. Jejím čtvrtým románem 
jsou Tiché roky (2019), zvítězila 
ve čtenářské anketě Kniha roku. Na  jaře 
2021 vydala dystopický román Listopád. 
Poslední novinkou letošního roku je 
Les v  domě. Je také autorkou knih pro 
děti Strašidýlko Stráša (2018), Kapka 
Ája (2022) a  Teribear. Tajemství modré 
krabice (2022). Všechny její knihy si 
můžete prohlédnout, nebo půjčit u  nás 
v knihovně.

Měsíc říjen nám uzavřelo Scénické 
čtení z  rukopisů Daniely Zbytovské 
v  podání hereček divadla MALÉhRY 
doplněné úsměvnými komiksy Venduly 
Chalánkové. U  kafe se nemůže přihodit 
nic špatného… Je to posvátný rituál klidu, 
míru a pohody… Přesně takovou chvilku 
pohody a  pohledů na  obyčejný život 
kolem nás nám vykouzlili s  humorem 
a nadhledem herečky Divadla MALÉhRY 
(divadlo Bolka Polívky Brno) - Daniela 
Zbytovská, Barbora Seidlová a  Nikola 
Zbytovská skrze zábavné čtení fejetonů.

V  listopadu, máme v  knihovně 
opravdu veselo. 

Jako první se představilo Divadlo 
nejen pro děti, s  pohádkou o  Šípkové 
růžence. Děti se roztančily na  plese, 
děvčátka si zahrály na  sudičky, 
všichni společně pomohli hodnému 
zahradníkovi, aby přemohl stoletý spánek 
i  nebezpečné trní. Kouzelné loutky 
stvořila Šárka Váchová, autorka mnoha 
Večerníčků a známého pořadu Kostičky. 
Pohádka byla plná písniček Jaromíra 
Klempíře. Hrála Eva Hrušková a  její 
syn Zdeněk Rohlíček. To že se opravdu 
pohádka líbila, bylo jasné z  rozzářených 
očí a  úsměvů všech dětí. Mohu vám již 
dnes prozradit, že se můžete v roce 2024 
těšit na další pohádku.

Třetí týden v listopadu patřil besedám 
pro školy. Do knihovny zavítal, jako první, 
pan spisovatel Jan Opatřil s  Horovými 
povídkami. Tyto předčítal žákům 
druhého stupně, některé mohlo zmást 
jméno autora na obálce, povídky píše pod 
přezdívkou Dan Angus. Jak sám říká, 
přezdívku zvolil, hlavně proto, aby knihy 
oddělil od své tvorby pro děti. Na začátku 
roku nás navštívil, právě s  Kapříkem 
Martlíkem pro mladší děti. Deset 
hororových povídek z pera talentovaného 
autora Jana Opatřila, připomíná svým 
stylem a  zaměřením tvorbu Stephena 
Kinga v  jeho Noční směně. Stejně čtivé, 
napínavé a  strašidelné jsou i  povídky 
českého autora, který dává zaznít hrůze 
i ve zdánlivě důvěrně známém prostředí.

Hned za dva dny se uskutečnila beseda 
s  panem Josefem Benešem, tentokráte 
k nám zavítali děti od 2. do 5. třídy Během 
besedy viděli žáci film o  výrobě knihy 
Meďan a  Koumen na  zatopené planetě. 
Bylo zde zachyceno 15 činností výroby, 
od  tisku po  závěrečnou kompletaci 
knížky v knihárně. Zhlédli i krátké video 
o  tom jak se maluje ilustrace od čistého 
papíru po finální kresbu.

Poslední akcí v  listopadovém měsíci 
je oblíbený pořad Srdcovky na  cestách 
se Zdeňkem Junákem. O  tom Vám, ale 
napíšeme až příště. 

Poslední akcí v  letošním roce bude 
tvoření Macramé Andělek, vytvoříte si 2 
Andělky, a  na  třetí si odnesete materiál 
domu. Informace jsou k  dispozici 
na  internetových stránkách, případně 
v knihovně. 

Krásné sváteční dny.
Za knihovnu Miroslava Čápová
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 � TIC
Další sezóna infocentra je za námi, a tak 
si ji pojďme trochu shrnout.

Infocentrum bylo otevřeno pro 
všechny turisty a výletníky opět v dubnu. 
Tento měsíc byl celkem chladný, a  tak 
si cestu k  nám našlo méně zájemců, 
než to bylo v  předešlém roce. V  květnu 
byla návštěvnost srovnatelná, červen 
i  červenec byly měsíce, kdy si počasí 
s  námi celkem hrálo, ale bylo ideální 
pro jízdu na  kole, a  tak i  naše půjčovna 
nezahálela. Srpen, co si budeme povídat, 
překvapil počasím nás všechny, bylo 
horko na nějaké výlety a túry, ale i tací se 
našli a při výletu nás navštívili. Září i říjen 
byl pak ideální, někdy i  nadprůměrně 
teplý, prostě krásný začátek podzimu.

V  letošním roce byl opravdu velký 
zájem o  turistické známky a  také 
turistické vizitky, kdy k  naší vranovické, 
přibyla i  vizitka pro řeku Svratku a  30. 
let výročí vzniku České republiky. 
V  další sezóně bude pro vás připravena 
opět půjčovna kol, knihobudka, prodej 
suvenýrů, prodej vína od místních vinařů 
(Lubomír Celnar, Drahomír Dofek, Petr 
Škamrada, Tomáš Měřinský), k dispozici 
je stále brožurka o  naší obci Vranovice, 
Průvodce pro stezku vrány Krákorky, 
podklady pro cestu Za vzácnými zvířaty 
z Vranovic až na Pouzdřanskou step.

Touto cestou bych velice ráda 
poděkovala všem návštěvníkům našeho 
infocentra a budu se těšit v příští sezóně 
v roce 2024.

Přeji všem krásné a  klidné prožití 
svátků vánočních a do roku 2024 hlavně 
hodně zdraví a štěstí.

Michálková Gabriela 
vedoucí TIC Vranovice

Vranovický kroj 
měl své zastoupení 
na Valtickém vinobraní 
Dne 7. října 2023 se již poněkolikáté 
konala akce s názvem Valtické vinobraní. 
Jedním ze tří organizátorů této akce 
je Střední vinařská škola, která má 
na  starosti slavnostní průvod. Pro 
studenty školy je to skvělá příležitost hrdě 
prezentovat kroj své obce.

Ve 12 hodin vyrazil průvod studentů, 
vedený tradiční dechovou kapelou, 
z  areálu Střední vinařské školy směrem 
k Chateau Valtice. V čele průvodu kráčela 
krojovaná mládež, zatímco žáci odění 
v  normálním oblečení průvod uzavírali. 
V popředí průvodu měli diváci možnost 
zahlédnout děvčice nesoucí dva bohaté 
hrozny úrody, které byly následně 
slavnostně předány starostovi města. 
Součástí průvodu byl také povoz, vezoucí 
“Bohyně úrody”, reprezentující vděk 
za bohatou sklizeň a přízeň počasí. 

První zastavení průvodu bylo u  již 
zmíněného Chateau Valtice, kde měli 
projev jak ředitel školy, tak ředitel 
Chateau Valtice a starosta města. Později 
byl uvolněn prostor pro krojované žáky, 
kteří zastávku vyplnili také lidovými 

tanci. Po  této pro diváky příjemné 
podívané průvod pokračoval ke  školní 
tělocvičně. Zde byla opět 45minutová 
zastávka na  doplnění tekutin a  na  tanec 
žáků. 

Poslední etapa směřovala do  srdce 
Valtického vinobraní, na  náměstí. Zde 
byli žáci uvítáni potleskem hrdých rodičů 
a  stovkami dalších návštěvníků. Mnoho 
z nich neskrývalo svůj úžas a obdiv nad 
krásou a  pestrostí jednotlivých krojů. 
Příchodem na  náměstí průvod studentů 
oficiálně skončil, program akce však 
pokračoval dál. Po  pronesení uvítacích 
slov měli žáci maturitního 4. ročníku 
připravená ještě další čísla. Jako první 
přišel na  řadu skeč, který humorně 
zhodnotil situaci v  poslední době. 
Závěrem pak společně zapěli “Píseň 
o  naší škole”, která sklidila bouřlivý 
potlesk přihlížejících. 

Matěj Přibyl 

„Jsme rádi, že jsme mohly poskytnout 
žákovi Střední vinařské školy Valtice kroj 
své obce, který si hrdě oblékl.“ Děkujeme 
za reprezentaci našeho kroje.

 Miroslava Čápová

Nabízím kompletní vedení 
účetnictví a daňové evidence, 
veškeré zpracování daňových 
přiznání. Dále nabízím vedení 
mzdové agendy. 
Kontakt na tel. čísle: 724221741 
email: ucetni110@email.cz

Inzerujte ve Vranovickém zpravodaji

Vychází každý sudý měsíc nákladem 920 
výtisků. Distribuce ZDARMA.

Uzivatel
Zvýraznění
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 � Společenské dění
Olympic na Broadwayi
V  den státního svátku, v  sobotu 28. října 2023 autobus s  50 
muzikálovými výletníky v ranních hodinách ve směru do Prahy. 
Naším cílem bylo divadlo Broadway a divadelní muzikál Okno 
mé lásky.

„Muzikál zachycuje dramatické peripetie talentovaného 
muže, jehož celoživotním osudem se stává umění graffiti. Je to 
příběh o hledání lidských i uměleckých hodnot, příběh o hledání 
a nalézání osobní identity, a především příběh lásky, která jediná 
těmto pojmům dokáže dát hlubší smysl.“

Muzikál je celý sestaven z  nestárnoucích hitů Petra Jandy 
a skupiny Olympic v novém hudebním aranžmá Marcuse Trana.

Po  dvou hodinách jízdy nás autobus vysadil u  hlavního 
nádraží a  čas, který nás dělil od  začátku představení většina 
návštěvníků využila k  polednímu občerstvení spojeného 
s  procházkou slunečnou podzimní Prahou. Ale před 14 
hodinou jsme se již pomalu začali scházet v  ulici Na  Příkopě 
před divadlem Broadway, abychom si v  klidu mohli najít své 
místo a  následně se ponořit do  děje i  nestárnoucích melodií 
skupiny Olympik. Přestože muzikál trval přes tři hodiny, 
nedával, ani chvilku prostoru k nudě. Melodie střídalo mluvené 
slovo, mnohdy vtipné a  jindy k zamyšlení. Každopádně si zde 
to své našel divák desetiletý stejně jako ten v seniorském věku. 
Závěrečný „standing ovation“ to celé jen podtrhnul a  záhy se 
změnil v patnácti minutový „happening“, při kterém se zpívalo, 
tančilo a  tleskalo na  jevišti i  v  hledišti za  doprovodu dalších 
melodií z dílny Petra Jandy. 

Uvolněná, příjemná atmosféra nás provázela i  celou cestu 
zpět. Většina z  nás dospěla k  závěru, že jsme shlédli jeden 
z nejpůsobivějších divadelních kousků poslední doby.

Kvapilová Dana

Výlet s vůní medu
Posluchači univerzity třetího věku při Centru volného času 
ve Vranovicích se v úterý 7. listopadu vydali na výlet do Nového 
Města na  Moravě. Navštívili zde výstavu nazvanou VŮNĚ 
MEDU, která tématicky doplnila jejich současné studované 
téma, kterým JE VČELAŘSTVÍ.

Posluchači se seznámili se životem včely, dozvěděli se, jak 
včely přečkávají zimu, co včelám pomáhá, aby byly zdravé, cp 
znamenákdyž se včely rojí a další.  Na závěr poutavého výkladu 
si prohlédli a  nakoupili voňavé dárečky ze včelích produktů 
a  ochutnali výbornou medovinu. Za  organizaci výletu patří 
velký dík paní Anně Procházkové a panu Vybíralovi st.

-kvap-

Babské hody
Téměř šest desítek žen, dívek a dětí oblékly v sobotu 21. října 
slavnostní kroj, aby si užily veselí a zábavu. Spolek Vranovických 
bab totiž uspořádal tradiční Babské hody.

Krojované jste mohli potkat již v  dopoledních hodinách, 
kdy probíhá zvaní občanů k odpolednímu a večernímu veselí. 
Vždy je to pro nás velmi oblíbená část, protože místní občané 
jsou velice příjemní a rádi si s námi dají pohárek vína a popřejí 

Uzivatel
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krásné počasí, a  co si budeme, letos počasí bylo neskutečně 
krásné. Sraz všech krojovaných byl ve 14 hodin u kostela, odkud 
se mělo jít menším průvodem na Vinotéku za Obecním úřadem, 
kde na nás již čekala cimbálová muzika Denica. Ale to sluníčko, 
teplo, a hlavně fotbalový zápas našich můžu na domácím hřišti 
nás tak nalákal, že jsme si průvod protáhly, a  šly se zpěvem 
podpořit naše fotbalisty přímo na  hřiště. Nově vybudovaný 
běžecký ovál kolem celého fotbalového hřiště byl pro nás 
ideální a za hromadného fandění „Vraaaanovice“ jsme jej celý 
obešly. Potom už naše kroky mířily za  oblíbenou cimbálovou 
muzikou. Zde na nás čekalo nespočet návštěvníků a  také pan 
místostarosta Bc. Roman Svora, kterého jsme žádaly o předání 
hodového práva a  jeho předáním mohlo být zahájeno hodové 
veselí. Tančilo se, zpívalo se, prostě nádherná atmosféra.

Den však ještě zdaleka nekončil, ba naopak. Na  všechny 
čekala večerní zábava ve  sportovní hale při rytmech taneční 
skupiny Stone a  CM Denica. Kolem desáté hodiny jsme 
zatančily svůj taneček a obrovský ohlas, ostatně jako vždycky, 
sklidilo vystoupení mužů.

Vranovické baby všem děkují za účast, podporu a těší se zase 
za rok.

Za Vranovické baby Gabriela Michálková

Vranovické dýňování
Letošní podzimní akci Vranovické dýňování jsme vrátili zpět 
za obecní úřad a ve spolupráci s „Vinotékou za obecňákem“, jsme 
vytvořili velice příjemnou podzimní atmosféru. Pro děti byly 

připraveny dýně k  vyřezávání, nechyběly podzimní dílničky, 
malování na obličej i  tetování. Rodiče mohli ochutnat burčák 
od místních vinařů, víno, dobroty k vínečku apod.

Specialitou byl opět dýňový guláš připravovaný Václavem 
Kvapilem. „Výborný, a  tak dobře dochucený“ nikdo nešetřil 
chválou a  kdo nevěděl, nepoznal by, že tento guláš je vařený 
z  dýně. A  co nesmí chybět k  dobrému vínečku? No přece 
cimbálová muzika. K  tanci a  poslechu nám zahrála muzika 
CIMBALBAND. Počasí nám přálo, akce se vydařila, poděkování 
patří všem zúčastněným i pořadatelům. 

Za kulturní komisi Gabriela Michálková

Skladem ihned k odběru.

AGROTEC a.s.
Brněnská 74, 693 01 Hustopeče
Tel.: 519 402 480 | www.agrotecauto.cz

Kontaktujte naše 
prodejce:

Petra Leskourová
M +420 724 111 662
E  leskourova@agrotec.cz

Jakub Škotnár
M +420 702 001 091
E  skotnar@agrotec.cz

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP): rodina vozů Ceed: 4,5 − 6,8 l/100 km, 119 − 142 g/km, Kia Sportage: 5,8 − 9,2 l/100 km, 151 − 209 g/km, Sorento: 6,5 − 7,5 l/100 km, 155 − 179 g/km, Rio: 118 
g/km, 5,2 l/100 km, Stinger: 247 g/km, spotřeba 10,9 l/100 km. Nabídka je určena pro individuální zákazníky − spotřebitele na nákup jednoho vozu. Vyobrazení vozů je pouze ilustrativní a může 
obsahovat doplňkovou výbavu. Pro bližší informace navštivte www.kia.com.

Uzivatel
Přeškrtnutí
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 � Základní a mateřská škola Vranovice

Oddíl všestrannosti – 
volejbal žactva
Dne 4. 11. se náš volejbalový tým vydal 
na  turnaj do  Pohořelic. Utkaly jsme se 
s  týmy z  domácích Pohořelic, Ivančic, 
Vedrovic, Rosic a  Střelic. První zápas 
jsme proti Vedrovicím vyhrály 2:0 
na  sety. Hra s  Rosicemi přinesla menší 
zklamání. Poté jsme hrály o  3. místo se 
Střelicemi. První set nám o kousek utekl, 
ale ve  druhém jsme zabraly a  zvítězily. 
Přišel třetí rozhodující, ve  kterém nám 
došly síly a prohrály jsme. 

Diplom za  4. místo jsme rády přijali 
a  doufáme, že se na  příštích turnajích 
bude dařit o něco lépe. Velké poděkování 
dlužíme naší trenérce Renatě Karpíškové.

Julie Pezlarová, Tereza Miklošová

Den stromů
Den stromů je svátek, kterým si 
připomínáme nepostradatelnost 
a  výjimečnost stromů. Nápad slavit 
tento svátek pochází ze Spojených států 
amerických, ve  střední Evropě se tento 
svátek slaví 20. října. 

Tak jako v předešlých letech se i naše 
mateřská škola rozhodla, že si připomene 

Den stromů právě 20. října. Děti se 
během týdne seznamovaly se stromy 
zábavnou formou, dověděly se zajímavé 
informace o  stromech a  přírodě kolem 
nás. Vyvrcholením celého týdne byla 
stezka, která byla vyznačena fáborky. 
Cestou na děti čekalo šest stanovišť, kde 
děti odpovídaly na otázky, které se týkaly 
stromů a zároveň plnily úkoly, při kterých 
si protáhly tělo.

S  obavami jsme sledovali předpověď 
počasí – ale i  letos nám štěstěna přála 
a 20. říjen byl krásný, slunečný den. Děti 
se s  radostí vydaly hledat cestu a  plnit 
úkoly, což se všem podařilo a po návratu 
do školky na děti čekala odměna v podobě 
perníkového stromečku. 

Radka Friesová

Broučkiáda 
„Broučku, broučku, ty náš broučku, 
schováme tě ke  stromečku. Popřejem ti 
krásné sny, teď už budou chladné dny. 
Tak už spinkej, dobrou noc, na  jaro se 
těším moc!“  Také těmito slovy uspávaly 
děti z místní mateřské školy 7. listopadu 
všechny broučky. 

Spolu se svými třídními učitelkami 
se děti na  Broučkiádu předem pečlivě 
připravovaly. Vyráběly lucerničky, 
nacvičovaly básničku, písničku a  také 
taneček. Samotná broučkiáda po krátkém 
úvodním slovu tímto taneč-ním číslem 
také odstartovala. Následoval lampionový 
průvod Vranovicemi, který byl zakončen 
na zahradě mateřské školy u mravenečka 
a  dřevěných hmyzích domků. Děti již 

předem naplnily tyto domky listím 
a dalšími přírodninami. Mimo to zde už 
na  všechny čekaly rozsvícené lucerničky 
a při prvním pohledu na ně se nejednomu 
zatajil dech! Příjemnou podvečerní 
atmosféru nám nepřekazil ani občasný 
déšť, a  tak jsme v  uspávání broučků 
mohli pokračovat básničkou a  zpěvem 
ukolébavky.

Na  závěr bychom rádi poděkovali 
všem zúčastněným, paní Magdě 
Stehlíkové za  obstarání hudebního do-
provodu k  lampionovému průvodu 
a  firmě Primirest za  jablka, která byla 
na konci akce pro děti přichystána. 

Za kolektiv MŠ 
Bronislava Horňáčková
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Okrskové kolo 
mladších žáků 
ve florbale – Pohořelice 
2023
V  pondělí 6.11.2023 jsme odehráli 
v  pohořelické sportovní hale florbalový 
turnaj. Výprava mladších žáků čítala 
dvanáct jmen. Hrálo se systémem každý 
s  každým 2x10 minut. Do  dalšího kola 
mohl postoupit pouze vítěz turnaje. 

Los určil jako zahajovací utkání 
turnaje souboj Vranovic proti Rajhradu. 
Oba týmy byly dobře naladěné a na hřišti 
byla pěkná přestřelka. Poločas jsme 
vyhráli 3:2 díky dvěma trefám Matyáše 
Hladila a jedné brance Davida Strouhala. 
Po  změně stran přidal Matyáš další tři 
kousky a  naše družstvo se radovalo 
z vítězství 6:3. 

Ve  druhém zápase nás čekal domácí 
výběr z  Pohořelic. Rivalita mezi oběma 
celky byla znát již před úvodním 
hvizdem. Domácí tým navíc hnala 
dopředu plná hala žáků, kteří místo výuky 
přišli podpořit svůj školní tým. Zatímco 
v prvním utkání nám do branky soupeře 
spadlo snad vše, co mohlo, tak v  tomto 
zápase to bylo střelecké trápení. Alespoň 
v  prvním poločase, který skončil 0:0. 
Pohořelice nás dobře bránili a naši střelci 
se dlouho nemohli prosadit. Zkusili jsme 
udělat změnu v první formaci, ta přinesla 
své ovoce. Během dvou minut ve druhém 
poločase se stihl dvakrát prosadit Matyáš 
Hladil. Poté se konečné probudila i naše 
druhá pětka. Po výborné přihrávce Mirka 
Válka se dokázal trefit střelou z první pod 
břevno Filip Šiška. Dvě a půl minuty před 
koncem vymetl pravou šibenici David 

Strouhal a  bylo definitivně rozhodnuto. 
Vranovice 4:0 Pohořelice. Výborný 
zápas sehrál Lukáš Novotný, který se 
svou defenzivní prací výrazně podílel 
na čistém kontě našeho týmu. 

Před třetím utkání nám hrálo do karet, 
že domácí tým porazil Modřice 4:0 a tak 
nám k  postupu stačila remíza. Hráči se 
v  prvních dvou utkáních nechali trochu 
unést a v tom posledním podcenili svého 
soupeře. V šatně už každý vykřikoval, že 
dnes to tady celé vyhrajeme, ale na hřišti 
to byl ještě tuhý boj o vytoužený postup. 
První desetiminutovka opět 0:0. Kluci 
byli hodně nervózní. Na  střídačce byl 
viditelný strach z  výsledku zápasu. 
David Strouhal v  prvním poločase 
zahodil snad tři tutové góly, ale jeden 
nakonec dal. V  čase 13:26 nás poslal 
po přihrávce Matyáše Hladila do vedení. 
Bohužel hned po minutě dokázal soupeř 
vyrovnat. Vlastní gól si dal nešťastně 
Mira Dubš, když ho míček trefil do stojné 
nohy a  odrazil se rovnou do  naší brány. 
Posledních pět minut zápasu jsme však 
sehráli velmi chytře. Kluci drželi míček 
na našich hokejkách a v útočném pásmu 
soupeřova týmu ho k  ničemu nepustili. 
Deset vteřin před koncem byl jasný 
faul na  našeho hráče v  útočném pásmu, 
který rozhodčí neviděl. Soupeř se hnal 
do přečíslení, které musel naopak faulem 
zastavit Patrik Prokeš. Útočící hráč to 
neunesl a  byla z  toho šarvátka, po  které 
rozhodčí vyloučil na  obou stranách. 
Poslední tři vteřiny se už podařilo ubránit 
a náš tým se radoval z postupu do dalšího 
kola!

Sestava: Zobač (B) – 1.pětka: Hladil, 
Dubrovský, Strouhal, Novotný a  Prokeš 
(C). 2. pětka: Tetur, Dubš, Mach, Válek 
a Šiška. Náhradník: Hajda

Nejlepší střelec turnaje: Matyáš 

Hladil (Vranovice): 7 branek
Nejlepší hráč turnaje: Matyáš Hladil 

(Vranovice)
Nejlepší brankář turnaje: David 

Zobač (Vranovice) 
Zápasy:

Vranovice 6:3 Rajhrad, branky: 5x Hladil 
a Strouhal
Vranovice 4:0 Pohořelice, branky: 2x 
Hladil, Strouhal a Šiška
Vranovice 1:1 Modřice, branka: Strouhal

Konečná tabulka:
1.  ZŠ a MŠ VRANOVICE 11:4, 7 bodů
2.  ZŠ Modřice 5:5, 4 body
3.  ZŠ Pohořelice 5:7, 3 body
4.  ZŠ Rajhrad 6:11, 3 body

Všem klukům děkuji za  jejich 
nasazení do  všech utkání a  výborné 
chování během celého turnaje. Všichni 
jsme si to užili a  15.11.2023 zabojujeme 
o postup do krajského kola. 

Lukáš Galbavý 

Atletický čtyřboj 2023 
okresní kolo mladšího 
žactva Mokrá-Horákov

V  úterý 10. 10. se opět po  roce 
konalo v  Mokré-Horákov okresní 
finále v  atletickém čtyřboji. Naši školu 
reprezentovalo družstvo žáků a  žákyň. 
Kluci ve  složení Filip Dubrovský (7.A), 
Tadeáš Kacafírek (7.B), Ondřej Srnec 
(7.A) a  Pavel Šín (7.B). Dívčí družstvo 
tvořilo těchto pět závodnic: Alice 
Fröhlichová (7.A), Amálie Hanušková 
(6.A), Aneta Jelínková (7.A), Nela 
Kolíšková (7.B) a Sofie Sieklíková (7.A). 
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Do  poslední chvíle nebylo zřejmé, 
jestli se nominovaní mladší žáci zúčastní. 
Většinu původní soupisky jsme totiž 
museli nahradit. Náhradníci však 
bojovali za  školu velmi zodpovědně 
a  předvedli kvalitní výkony. Nejlépe 
si vedl Filip Dubrovský, který obsadil 
třetí místo ve  skoku vysokém výkonem 
135 cm. Ve vytrvalostním běhu na 800 m 
se postarali o pěkné časy Tadeáš Kacafírek 
2:54.00 a Pavel Šín 2:57.00. Ondra Srnec 
byl nejrychlejší z našich chlapců na trati 
60 m časem 8.84 s. Celkově si chlapci 
odváží krásné šesté místo.

Dívkám se dařilo více. Alice 
Fröhlichová si odnesla prvenství 
ve  skoku vysokém a  v  běhu na  600 m. 
Ve  výškařském sektoru zdolala 135 cm 
a  jako vítězka si nechala nastavit 
na  stojany další postupnou výšku 
138 cm, ale ta se už zdolat nepodařila. 
Ve  vytrvalostním běhu zvítězila jasně 
časem 2:00.32. Další triumf přidala Sofie 
Sieklíková, když ovládla skok daleký 
výkonem 4.01 m. Dařilo se jí také v běhu 
na  60 m, kde obsadila druhou pozici 
za  čas 8.92 sekund. Amálie Hanušková 
a Nela Kolíšková pěkně bodovaly na trati 
600 m výkony 2:20.91 a  2:18.84. Alice 
Fröhlichová dokonce vyhrála kategorii 
jednotlivců a  celé naše družstvo dívek 
zvítězilo se ziskem 5445 bodů. V  pátek 
13. 10. 2023 zabojuje v Brně na krajském 
finále o  postup na  Mistrovství ČR 
v atletickém čtyřboji! 

Všem děkuji za  skvělé sportovní 
výkony a  Evě Svorové za  výpomoc 
na jednotlivých stanovištích. 

Lukáš Galbavý 

Atletický čtyřboj – 
krajské finále staršího 
žactva 2023
Hned dvě družstva z  naší školy letos 
postoupila do krajského kola v atletickém 
čtyřboji, které se konalo v  pátek 13. 10. 
na stadionu ZŠ Laštůvkova Brno-Bystrc. 
Starší žákyně postoupily z druhého místa 
v okresním kole, a to díky nejpočetnějšímu 
okresu dle počtu zúčastněných škol. 

Starší děvčata začala výborně 
a po úvodní disciplíně v běhu na 60 m se 
dostala do vedení. Výrazně tomu pomohla 
dvojice Kuchyňková – Halfarová. První 
jmenovaná vyhrála s časem 8.29 s a druhá 
obsadila čtvrtou pozici za  8.54 s. Dařilo 
se nám i  v  dalších disciplínách, kterými 
byly: vrh koulí (3 kg) a  hod kriketovým 
míčkem. Koule přinesla kvalitní výkony 
a  z  naší strany super bodový zisk. Kája 
Kuchyňková se umístila druhá výkonem 
9.74 m, Lucie Fiedlerová obsadila pátou 
pozici za  7.71 m a  Kateřina Ottichová 
šestou za 7.44 m. V míčku získala čtvrté 
místo Barbora Halfarová výkonem 
rovných 45 m. Následoval skok daleký, 
který byl pro naši školu nejúspěšnější 
disciplínou dne. Kája Kuchyňková první 
výkonem 5.09 m a Bára Halfarová druhá 
za  4.38 m. Po  čtyřech disciplínách byla 
naše škola stále ve  vedení. Obhajoba 
účasti na  celorepublikovém finále tak 
byla stále reálná. Přišla ale nejvíce 
bodující disciplína dne – skok vysoký. 
Lucie Fiedlerová se zranila a  výkonem 
125 cm zůstala hluboko za svým osobním 
maximem. Julie Nohelová se zúčastnila 
skoku vysokého na  závodech poprvé 
a  podařilo se ji překonat laťku ve  výšce 
120 cm. Před poslední disciplínou dne 
jsme klesli na průběžnou druhou pozici. 

Věděli jsme, že pokud chceme vyhrát, 
potřebujeme v závěru na 800 m dva časy 
pod 3 min a další dva do 3:15 min. První šla 
na řadu Lucie Fiedlerová. Po prvním kole 
bylo vidět, že zranění nás nepustí a Lucie 
ze závodu odstoupila. Další v pořadí byla 
Bára Halfarová, která zabojovala a časem 
2:54.34 obsadila celkové desáté místo. 
To Kája Kuchyňková dokázala dokonce 
vyhrát časem 2:35.70. Naše naděje tak 
vzrostly. Kateřina Ottichová, ani Julie 
Nohelová se ovšem pod hranici 3:15 min 
dostat nedokázaly. 

Po  velmi dobře rozjetém závodě 
z  toho bylo nakonec čtvrté místo. 
Na  medaili chybělo pouhých 53 bodů. 
Na  holkách bylo vidět velké zklamání. 

Většinu dne jste na  průběžném prvním 
místě, a  nakonec je z  toho bramborová 
pozice. Útěchou bylo alespoň vítězství 
Káji Kuchyňkové v  kategorii jednotlivců 
se ziskem úctyhodných 2480 bodů 
a  sedmé místo v  podaní Báry Halfarové 
se ziskem 1925 bodů. V  závěru bych 
chtěl všem účastníkům poděkovat 
za  výkony i  za  chování během soutěže 
a Lucii Fiedlerové popřát brzké uzdravení 
a rychlý návrat ke sportování. 
1.  ZŠ Novoměstská Brno 7090 bodů
2.  ZŠ Slovácká Břeclav 7063 bodů
3.  ZŠ Smíškova Tišnov 6785 bodů
4.  ZŠ a MŠ VRANOVICE 6732 bodů
5.  ZŠ Horníkova Brno 6558 bodů 

Lukáš Galbavý 

Soutěž „Bezpečně 
v kybersvětě!“
V  pátek 20. 10. 2023 se v  Pohořelicích 
konala akce, jejímž cílem je podpora 
soutěživosti, zdravého sebevědomí, 
bezpečnosti na  internetu, sociálních 
sítích a porozumění mediálnímu obsahu. 
Za  vranovickou školu letos soutěžili 
žáci 8.A Štěpánka Odvářková, Václav 
Procházka, Tereza Růžičková a  Simona 
Zugarová. Patří jim velká pochvala, 
v  konkurenci dalších škol zaslouženě 
zvítězili. Během přípravy na soutěž jsem 
po dva týdny viděla obrovskou snahu, píli 
a spolupráci. Oceňuji i nezištnou pomoc 
ostatních žáků třídy, kteří týmu pomáhali. 
Bylo úžasné na  pódiu sledovat nadšení, 
soustředěnost a  pevnou vůli, se kterou 
čtveřice překonávala úskalí jednotlivých 
soutěžních kol. A  pak ta bezprostřední 
radost z úspěchu!

Uzivatel
Zvýraznění
podání
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Děkuji za  skvělou reprezentaci školy, 
a ještě jednou týmu blahopřeji.

Mgr. Jana Masaříková,  
metodik prevence

Okresní kolo 
atletického čtyřboje 
Opět po  roce jsme se zúčastnili 
vícebojařské atletické soutěže pro 
základní školy. Přijeli jsme jako obhájci 
loňského vítězství, a  i  letos jsme si věřili 
na přední příčky. Sportovní reprezentaci 
školy přijalo těchto pět žákyň: Lucie 
Fiedlerová, Karolína Kuchyňková, Julie 
Nohelová (všechny ze třídy 9.A), Eliška 
Škovroňová (ze třídy 8.A) a věkem ještě 
mladší žákyně Denisa Ulmannová (ze 
třídy 7.B). 

Úvodní disciplínou dne byl běh 
na  60 metrů. Po  jeho skončení jsme 
se dostali do  vedoucí pozice se ziskem 
2196 bodů. Výrazně tomu pomohlo trio 
Kuchyňková, Fiedlerová a  Nohelová. 
Všechna tři děvčata se dostala pod 
hranici devíti sekund. Kája Kuchyňková 

navíc v padesátičlenném startovním poli 
nenašla žádnou přemožitelku a  časem 
8.20 sekund zvítězila. 

Následovaly skokanské disciplíny, 
kde se nám již tolik nedařilo. Čest školy 
zachraňovala Kája Kuchyňková, která 
se jako jediná dostala přes hranici pěti 
metrů ve skoku dalekém. Ve výškařském 
sektoru zabojovala nejlépe Lucie 
Fiedlerová, která se přenesla přes laťku 
vysokou 130 cm a umístila se na sedmém 
místě. Po  těchto třech disciplínách jsme 
klesli na třetí místo se ziskem 3634 bodů. 

Další disciplínou byl vrh koulí (3 kg), 
ve  které se nám většinou příliš nedaří, 
avšak tentokrát to byl jasný triumf pro 
naši školu. Kája Kuchyňková první 
výkonem 9.60 m a Lucie Fiedlerová pátá 
za 7.33 m!

Předposlední soutěž dne se odehrála 
v hodu míčkem. Naším společným cílem 
bylo překonat hranici třiceti metrů. To 
se povedlo jak Denise Ulmannové, tak 
i Elišce Škovroňové.

Bylo jasné, že o medailových pozicích 
rozhodne vytrvalostní běh na 800 metrů. 
K  tomu bylo potřeba dosáhnout času 
pod tři minuty, což se podařilo Káji 
Kuchyňkové 2:39,20 a Denise Ulmannové 
2:55,40. Ostatní naše závodnice už 
tříminutovou hranici neprolomily. Lucie 
Fiedlerová zaběhla za  3:19,60, Julie 
Nohelová za 3:24,10 a Eliška Škovroňová 
za 3:55,50.

Při vyhlašování výsledků se nakonec 
více štěstí přiklonilo k domácí ZŠ Tišnov 
Smíškova. Naše druhé místo z deseti škol 
v okresním kole je však výborný výsledek, 
z  kterého máme všichni velkou radost. 

Jasnou vítězkou v kategorii jednotlivců se 
stala se ziskem 2368 bodů naše Karolína 
Kuchyňková! Po  loňské jízdě, která se 
zastavila až na  mistrovství ČR, se však 
letos nepodíváme ani do krajského kola, 
kam postupuje pouze vítěz. 

Všem žákyním bych chtěl poděkovat 
za výbornou sportovní reprezentaci školy 
a boj, který byl napínavý až do konce! 

Celkové pořadí škol:
1. ZŠ Smíškova Tišnov 6426 bodů
2. ZŠ a MŠ VRANOVICE 6281 bodů
3. ZŠ Židlochovice 5912 bodů
4. ZŠ Kuřim 5825 bodů
5. Gymnázium Tišnov 5823 bodů
6. ZŠ nám. 28. října Tišnov 5543 bodů
7. ZŠ Mokrá-Horákov 5240 bodů
8. ZŠ Veverská Bítýška 4849 bodů
9. ZŠ Modřice 4670 bodů
10. ZŠ Pohořelice 4629 bodů

Lukáš Galbavý 

Celoroční hra v 5. A
Léto nám uteklo jako voda a  my jsme 
opět usedli zpátky do  školních lavic, ale 
vás jistě všechny zajímá, jak dopadla 
celoroční hra dnes již bývalé třídy 5. A. 

Hra dopadla pro naše páťáky úspěšně. 
Společnými silami jsme přišli na  to, kdo 
diamant ukradl. Jednalo se o  synovce 
lorda jménem Neil. 

Odměnou za  splněnou celoroční 
misi byl pro nás výlet do  Žabčic, kde 
jsme navštívili stánek Avia u3. Zde 
byl připraven program, kdy děti hrály 
v týmech kuželky, mohly skotačit na hřišti 
nebo si zahrát tenis. 

Na  tomto místě bych velmi ráda 
poděkovala paní učitelce Nečasové, která 
mi umožnila a pomohla hru zrealizovat. 

Doufám, že si děti hru užily a teď bych 
všem popřála úspěšný školní rok. 

Irena Bobková, Asistentka pedagoga



Podzimní Kolečkohraní
Společné páteční odpoledne 
ve školní družině Kolečko
V  pátek 22. 9. 2023, poslední letní 

den, jsme se poprvé v  tomto školním 
roce sešli na  společném odpoledni. 
Prostřednictvím hry „Na  barevná 
kolečka“ jsme se seznámili s názvy našich 
oddělení školní družiny. První oddělení 
nejmenších dětí má barvu modrou. Žluté 
oddělení jsou děti první a  druhé třídy. 
Třetí oddělení je červené, plné nejstarších 
dětí, a  zelené, čtvrté oddělení, jsou děti 
druhých a třetích tříd. Velká zábava byla, 
když jsme na zahradě v určitém časovém 
úseku museli najít co nejvíce předmětů 
v barvě svého oddělení. Těžší úkol byl najít 
barevná kolečka s  písmeny a  poskládat 
z  nich jména našich vychovatelek. 
Protože v družině jsou všichni kamarádi, 
navzájem jsme si pomáhali. Nakonec jsme 
přivítali přicházející podzim skákáním 
v  pytlích, házením balónku na  cíl nebo 
skládáním různých slov. Opravdu to bylo 
barevné odpoledne plné her. Už se těšíme 
na říjen.

Děti z ŠD Kolečko
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 � Farnost
Farní pouť do Mariazell
V sobotu 14. října jsme se vydali na pouť 
k Panně Marii do rakouského Mariazell. 
Kvůli dlouhé cestě jsme museli odjíždět 
už brzy ráno. Po  příjezdu do  Mariazell 
jsme v kapli svatého Michaela slavili mši 
svatou. Po  ní jsme se rozešli na  oběd 
a  na  individuální prohlídku poutního 
místa. Po obědě byla připravena pro děti 
hra, při které plnily různé úkoly. Ve  14 
hodin jsme se znovu sešli v  bazilice 
k modlitbě růžence. Potom jsme se vrátili 
k  autobusu a  vydali se na  cestu domů. 
Díky všem, kdo se zapojili do  příprav 
a pomohli s organizací poutě.

Autor: Jaroslav Jurka

Setkání 
prvokomunikantů 
s otcem biskupem
Ve  čtvrtek 5. října 2023 se děti, které 
letos přistoupily k  prvnímu svatému 
přijímání, zúčastnily diecézního setkání 
dětí s  otcem biskupem. Motto letošního 
setkání bylo „Kdo věří není nikdy sám“ , 
což jsme mohli hned zažít – v katedrále se 
sešlo přes 700 dětí z celé diecéze.

Společně jsme začali slavením mše 
svaté, která byla radostnou oslavou setkání 
s  Pánem s  nepopsatelnou atmosférou. 
Potom si pro nás pracovníci biskupství 
připravili 13 stanovišť, ze kterých jsme 
si mohli vybírat. Na stanovištích se nám 
představili světci a  osobnosti a  měli pro 
nás připraveny různé úkoly a aktivity. My 
jsme nejdříve vyzkoušeli naši trpělivost 
při čekání ve  frontě na  osobní setkání 

s  otcem biskupem. Čas jsme si zkrátili 
prohlídkou presbytáře katedrály. 

Po veselém setkání s otcem biskupem 
jsme se vydali přes rybolov sv. Ondřeje 
na návštěvu k Janu Blažeji Santinimu, kde 
jsme malovali vranovický kostel, vyrobili 
si placky a  podíleli se na  společném 
díle všech dětí – papírovém řetězu. 
Po  občerstvení jsme u  sv. Jana Maria 
Vianneye roztřídili rozkutálené ctnosti 
a hříchy jsme odnesli do zpovědnice, pak 
už na  nás čekala v  diecézním muzeu sv. 
Kateřina. Nakonec jsme si při předávání 
víry se sv. Máří Magdalenou zaběhali 
a za pomoci pana faráře víru přenesli přes 
celý dvůr. Na  další stanoviště už nezbyl 
čas.

Setkání jsme zakončili v  katedrále 
společnou adorací, která se dětem moc 
líbila, protože byla určená přímo pro ně. 
Děkujeme otci biskupovi a celému týmu 
za krásně prožitý den.

Autor, foto: Ilona Kukletová

Otec Jaroslav Jurka 
přináší do farnosti nové 
podněty pro rozvoj fary 
i života věřících
Již prvního čtvrt roku práce našeho 
nového faráře otce Jaroslava Jurky, 
přineslo několik pozitivních změn 
do naší farní komunity.

Setkání ve farní kavárně:
S  příchodem podzimních studených 

rán otec Jaroslav Jurka zavedl nový 
způsob setkávání ve farnosti. S podporou 
ochotných farníků zřídil farní kavárnu, 
kde máme možnost se po nedělní mši svaté 
společně sejít, sdílet radosti a  starosti, 
a prostě si povídat v teple u šálku kávy či 
čaje. Tato iniciativa přispívá k  upevnění 
vztahů v naší farnosti a vytváří příjemné 
prostředí pro neformální setkávání 
věřících.

Mše pro děti:
Otec Jaroslav Jurka se rozhodl 

pokračovat v  tradici pátečních mší pro 
děti, zavedených již za  jeho předchůdce, 
kterou vylepšil svým kázáním – přiběhem 
s ponaučením s volným koncem speciálně 
pro menší děti a zapojení dětí do přímluv 
a  přinášení darů. Tyto budou bývat 
pravidelně každý druhý pátek v měsíci.

Modernizace farních stránek:
S  cílem udržet komunikaci s  farníky 

na  vysoké úrovni, provedl otec Jaroslav 
Jurka aktualizaci a  zabezpečení farních 
stránek. Nový obsah a  informace 
o  událostech ve  farnosti jsou nyní lépe 
dostupné a přehledné. Na těchto stránkách 
také naleznete přehled aktuálních 
bohoslužeb a  v  čase předvánočním 
i  termín půlnoční mše svaté. Stránky 
zůstaly na adrese vranovice.farnost.cz

Poděkování paní Marii 
Staňkové
Naše dlouholetá kostelnice paní Marie 
Staňková odchází do  zaslouženého 
odpočinku. V dnešní době je velmi těžké 
najít někoho, kdo se ujme pravidelné 
a dlouhodobé služby, a tak její nahrazení 
není snadné. Chceme jménem všech 
farníků vyjádřit velké díky za její obětavou 
službu a přínos naší farnosti.

Uzivatel
Lístek s poznámkou
Vyměnit za foto z přílohy a přidat text : Popisek Člověk a Víra - foto Antonín Kukleta
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 � Z činnosti spolků a organizací

 � SOKOL
17 všesokolských sletů ve světle 
historie (2)
Zvláštní kapitolou, která stojí za  pozornost, je vztah Sokola, 
resp. jeho vůdčích osobností, k nově vzniklému olympijskému 
hnutí. MOV (Mezinárodní olympijský výbor) byl založen 
v  roce 1894. Jeho zakladatelem byl francouzský pedagog 
a historik Pierre de Coubertin a členem prvního výboru i Čech, 
pedagog, spisovatel, propagátor společenské etikety a pozdější 
ceremoniář prezidenta T.G. Masaryka, J.S. Guth Jarkovský. Dá 
se říci, že olympijskou myšlenku se v Čechách zcela oddaným 
sokolským ideálům nedařilo až do první světové války prosadit. 
Přes skutečnost, že zejména v  gymnastických disciplínách 
by čeští sokolové zcela jistě získávali na  prvních hrách velké 
množství medailí, na  olympiády svoje členy sokolské ústředí 
nevysílalo. Na  první novodobé olympiádě (Athény 1896) 
neměly české země žádné zastoupení, na druhou (Paříž 1900) 
se vydal na  vlastní pěst jeden sokol, aby zvýšil českou účast 
na 7 sportovců. Třetí OH za oceánem (St. Louis 1904) proběhly 
opět bez české účasti a  dva sokolové se objevili ve  21členné 
české výpravě na  IV. LOH (Londýn 1908). Nejlépe situaci 
ilustrují tahanice o  účasti českých sokolů na  5. olympiádě 
ve Stockholmu (1912), která se termínově překrývala s konáním 
VI. všesokolského sletu. Slet dostal jasnou přednost a výsledkem 
byl pouze jeden sokol ve 45členné české výpravě… 28. června 
1914 padají v srbském Sarajevu výstřely, kterými v Podunajské 
monarchii končí období 48 let míru Sokolové v tu dobu už tvoří 
významnou a vlivnou část občanské společnosti. Ústředí ČOS si 
je vědomo, že za projevy určitých sympatií a podpory monarchii 
nepřátelským Jihoslovanům se dostane do pozorného hledáčku 
rakouských úřadů. Nepomůže ani určité „lavírování“ v podobě 
loajálního zapůjčení sokoloven pro účely zřizování vojenských 
lazaretů, Sokol je koncem roku 1915 úředně rozpuštěn. 
Cvičení v civilním zázemí probíhá v podmínkách hospodářství 
rozvráceného válečnými půjčkami sice i  nadále, pouze však 
na  místní úrovni... Koncem roku 1918 je mapa Evropy zcela 
překreslena, vzniká Československá republika. Na  půdorysu 
zaniklé říšské státní správy je postupně budován zcela nový 
funkční stát. Činnost Sokola je obnovena už v  předvečer 28. 
října 1918 jako polovojenské organizace a  sokolové se ihned 
zapojují do obrany republiky. Počáteční poválečné krize se daří 
nové republice překonat a sokolové tak mohou už v roce 1920 
odevzdat zbraně již transformované armádě. Necelé dva roky 
po skončení války jsou sokolové v roce 1920 schopni uspořádat 
v Praze na Letné VII. všesokolský slet. Ten je demonstrací nadšení 
ze získané svobody a  národní suverenity. Prezident Masaryk 
přijíždí k  jednotlivým vystoupením na  koni a  je všeobecně 
aplaudován. Rychle roste členská základna. V  roce 1923 mát 
Sokol už 600 000 členů. V roce 1925 sokolské ústředí slavnostně 
přesidluje do Michnova paláce na Malé Straně (Tyršova domu). 
Mění se také přístup náčelnictva ČOS k olympijské myšlence. Už 
v roce 1920 se v Antverpách konají hry 6. olympiády, na které 
je vysláno sokolské družstvo gymnastů. Vinou administrativní 

chyby – ač nejlepší, se vracejí bez medaile. To se však mění už 
za 4 roky v Paříži. Čeští sokolové na nich získávají 9 olympijských 
medailí, z toho gymnasta Bedřich Šupčík první zlatou v historii 
československého sportu, a to v disciplíně šplh na laně! V roce 
1926 se v  Praze koná VIII. všesokolský slet. Pro tento účel je 
už na Strahově zbudován stadion s kapacitou 130 000 diváků. 
Celá akce je opět obrovskou demonstrací tělovýchovného 
a organizátorského úsilí. V předsletových zimních aktivitách se 
za velké účasti konají lyžařské závody, s postupujícím jarem se 
soutěží se i v dalších sportech, zejména v lehké atletice. Rovněž 
se koná i nespočet kulturních akcí. 4.-6.7. vystoupí v hlavním 
programu na 145 000 cvičenců před stále přeplněnými ochozy 
(160 tis. diváků). Padesátitisícovému průvodu opět přihlíží 
prezident Masaryk… Pavel Šťastný. Zdroje: Wikipedia, časopis 
Sokol.

Pokračování příště. 
Nezkrácenou verzi článku spolu s  črtou z  nepovedeného 

brněnského sletu v  r. 1914 si můžete přečíst na  blogu stránek 
Sokola Vranovice (odkaz na stránkách obce [jsem občan/zájmové 
spolky])

Burčákový turnaj 2023 

V sobotu 30. září se v areálu bývalého koupaliště uskutečnil již 7. 
ročním turnaje tříčlenných družstev v nohejbalu. Kolektivní atmosféra 
po skončení turnaje.

Daniela Fadrná

Závodnice T.J. Sokol Vranovice Daniela Fadrná překonala 
na dorosteneckém ME konaném v polovině října v Budapešti český 
rekord v jedné z disciplín silového trojboje, benchpressu.

Uzivatel
Zvýraznění

Uzivatel
Přeškrtnutí
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Fitness 

 
Nácvik sletové skladby pro starší žactvo Fitness, vedoucí cvičitelka Jana 
Němcová, je už v plném proudu…

Čmeláčci 

Nácvik sletové skladby pro starší žactvo Fitness, vedoucí cvičitelka Jana 
Němcová, je už v plném proudu…

Cvičení rodičů s dětmi
Od října jsme opět zahájili CVIČENÍ RODIČŮ S DĚTMI a sešli 
se tak opět po létě. Přivítali jsme mezi sebe i nové rodiče a děti. 
Pro děti, které navštěvovaly cvičení již před prázdninami, byla 
již známá nejen panenka Amálka, která děti cvičením provází, 
ale i říkanky či cvičení s různým načiním. 

Podzimní období jsme využili i pro halloweenskou hodinu 
a  čekají nás i  další témata související s  ročním obdobím či 
aktuální tématikou. 

Chcete přijít mezi nás? 
Cvičení je určeno dětem od  1 roku do  4 let a  pro jejich 

doprovod, ať už rodiče či prarodiče. Cvičení je zaměřeno 
na jednoduché pohybové aktivity odpovídající věku. 

Cvičíme vždy v úterý od 17:00 do 18:00 hod.
Za TJ Sokol – CVIČENÍ RODIČŮ S DĚTMI

Alena Nohelová

PF 2024 - PODĚKOVÁNÍ. 
Děkujeme obci Vranovice a všem sponzorům 
za projevenou přízeň a podporu v roce 2023. 

Výbor T.J. Sokol Vranovice

 � SK VRANOVICE
Podzimní část sezóny 2023/24 máme za sebou, tak jen pár 

řádků o  jejím průběhu u  družstev mládeže, které vedou Jirka 
Němeček, Laďa Lízal, Jenda Stankovič a s tréninkem brankářů 
dlouhodobě pomáhá Milan Kaláb. Ty nejmenší učí první 
fotbalové krůčky Tomáš Unger.

Jako předešlé roky pokračuje naše spolupráce se Sokolem 
Ivaň. Letní přípravu jsme zahájili týdenním soustředěním 
v Ivani, kterého se zúčastnilo 30 hráčů. Během soustředění hráči 
absolvovali 15 tréninkových jednotek. Pravidelné tréninky pak 
začaly 22.srpna na našem nově zrekonstruovaném stadionu.

Po  minulé sezóně nám odešlo hodně hráčů z  žákovských 
kategorií. Někteří se věkově posunuli výš, někteří odešli jinam, 
někteří skončili úplně. Do sezóny 2023/24 jsme proto z hráčů 
kteří zůstali sestavili a  do  soutěže přihlásili oproti minulé 
sezóně pouze družstvo starších žáků. Vedle starších žáků 
máme v  soutěžích také družstva mladší a  starší přípravky. 
Mimo soutěže nám opět funguje také družstvo předpřípravky. 

Uzivatel
Přeškrtnutí

Uzivatel
Lístek s poznámkou
Skladba Čmeláčci pro rodiče a děti. Vedoucí cvičitelky Alena Nohelová a Jiřina Korčáková.
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Mistrovské zápasy naše mládež odehrála 
v  Ivani. Tréninky se konaly, jak jsem již 
zmínil, na  našem zrekonstruovaném 
stadionu. Zde jsme zejména koncem 
podzimu využívali umělé osvětlení, které 
je pro nás novinkou a velkým přínosem 
hlavně v  tom, že nám odpadla starost 
s časováním tréninků.

Zimní příprava, kterou jsme už začali, 
probíhá stejně jako loni v hale v Přibicích. 
Součástí zimní sezóny je již tradičně ZHL 
v  Žabčicích, která začala 4.11., potrvá 
do  16.3.a účastní se jí obě družstva 
přípravek. Hráči tak i v zimních měsících 
budou mít kromě tréninků také slušnou 
zápasovou zátěž.

V současné době máme ve sdružených 
družstvech 23 hráčů registrovaných 
ve Vranovicích a 15 hráčů Ivaně. Do toho 
nepočítáme hráče předpřípravky, kteří 
ještě nejsou registrováni, ale i oni se pilně 
zapojují do tréninkového procesu. Oproti 
minulé sezóně je to znatelný pokles.
Malou útěchou pro nás je, že přicházejí 
noví hráči. Bohužel však převážně 
přespolní (Přibice,Pasohlávky,Uherčice). 
Z  místních jsou to většinou ti mladší, 
které přivedou rodiče.Ti starší si příjdou 
maximálně zakopat na  novou umělku 
a když je oslovíme, sklopí oči a odejdou. 
My však potřebujeme hráče do  všech 
věkových kategorií.

Tolik nahlédnutí do  dění 
v  mládežnickém fotbale. Na  závěr chci 
poděkovat všem hráčům za  nasazení, 
rodičům za ochotu a skvělou atmosféru, 
kterou svým fanděním na  zápasech 
vytváří.

Za trenéry mládeže Jenda Stankovič

 � SDH Vranovice
Kroužek Mladý hasič
Schůzky máme každý čtvrtek, od 17:00 – 
18:00 přípravka a mladší děti a od 18:00 
do 19:00 starší děti.

30.9.2023
Svatováclavský běh v  Lednicko-

valtickém areálu v Novém dvoře
V  8:00 jsme měli sraz u  hasičky. 

Jeli jsme DA – 1LZ (dopravním 
automobilem), zúčastnilo se 5 hasičů. 4 
závodníci a  1 doprovod. Tento běh byl 
pro podporu dětí s poruchou autistického 
spektra – Modrá vážka. 

Běželi jsme čtyři. Alexandra 
Navrátilová, Jana Švábíková, Aleš a  Jana 
Hanušovi.

Závod byl pro děvčata na 500m a pro 
nás na 5,5km.

Janička doběhla na 10.místě, Sašenka 
na  11.místě, Aleš na  36. a  Jana na  57.
místě.

Běželo se v terénu, v lese, po polních 
cestách. Start byl v  Novém dvoře – 
Lichtenštejnský statek, dále kolem 
Chrámu Tří Grácií, Kaple sv. Huberta.

Na  závěr jsme se odměnili točenou 
limčou, párkem v  rohlíku, langošem 
a nějakou dobrotou.

7.10.2023
Závod hasičské všestrannosti 

a brannosti (ZHVB) v Mokré Horákově
Měli jsme nahlášeny dva týmy, mladší 

a starší. Pro nemoc, nakonec závodil jen 
tým mladších.

Soutěžili Alex, Eliška Steinerovi, Sofie 
Petříková, Alexandra Navrátilová, Jana 
Švábíková. Závod byl náročný, terén 
v  lese, z  kopce do  kopce. Kdy děti běží 
celou trasu od  stanoviště ke  stanovišti 
a  plní úkoly. Hasiči doběhli na  krásném 
8. místě z 26 týmů. V čase 33min. 56s..

Soutěžilo se v disciplíně – 
K1: Střelba vzduchovkou (Kde 

překrásný výkon podala Eliška, když 
sestřelila všechny špalíky, Jana, Sofie 
a  Saška sestřelily 1 špalík, Alexovy se 
nedařilo nastřílet.)

K2: Orientace v  přírodě (Vše 
provedeno správně.)

K3: Uzlování (Těžká disciplína, dětmi 
neoblíbená. Alex navázal krásně liščí uzel, 
Sofie plochou spojku, Janči, Elišce a Sašce 
se uzle nevydařily.)

K4: Brannost (Lano zavěšené mezi 
stromy. – Všichni skvěle splnili.)

K5: Požární ochrana (Splněno bez 

chyb.)
K6: První pomoc (Vše v pořádku.)
K7: Ochrana obyvatelstva (Úkoly plně 

v pořádku.)
VELKÁ GRATULACE ZA  SKVĚLÉ 

UMÍSTĚNÍ v okresním kole ZHVB.

 � JUNÁK
Benjamínci v lese 
Řáholci
V  tomto čísle obecního zpravodaje nám 
je ctí přinést zprávu o nevšedním setkání 
benjamínků, nejmladší skupiny skautů 
v  naší obci se známou pohádkovou 
postavou z  příběhů Václava Čtvrtka. 
V  neděli 22. října se obě družiny 
benjamínků vydaly na  výlet do  města 
Jičína a  lesa Řáholce, kde jsme se 
seznámili s  místním podnikatelem 
ševcem a  loupežníkem Rumcajzem, 
se kterým budeme prožívat letošní 
dobrodružství.
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Výlet začal na  jičínském náměstí 
v  realitě v  prostoru u  vinotéky 
za  Obecním úřadem ve  Vranovicích, 
kde se benjamínci nečekaně setkali 
s  jedním z  nejvýznamějších obyvatel 
Jičína – panem starostou Humpálem. 
Pan starosta zrovna potřeboval nové 
boty a  Rumcajz, budoucí loupežnický 
král lesa Řáholce, zrovna pracoval ve své 
ševcovské dílně. Ovšem jen do  té doby 
než starosta Humpál, který potřeboval 
na  svou kapitální nohu kvalitní obuv 
zavítal do  Rumcajzovy dílny. Bohužel 
změření velikosti nejdůstojnější nohy 
pana starosty neproběhlo hladce, neboť 
pyšný starosta Humpál byl uražen 
Rumcajzovou neúctou k  jeho kapitální 
noze, a tak Rumcajze pro urážku vyhnal 
z  jeho podniku na náměstí a donutil ho 
hledat nový domov.

V  tomto okamžiku vstoupili do  děje 
naši kurážní benjamínci. S  ochotou 
nabídli Rumcajzovi pomoc a navrhli mu, 
aby se připojil k jejich cestě z města Jičína 
do lesa Řáholce, kde by mohl nalézt nový 
domov. Rumcajzovi nezbylo než přijmout 
jejich laskavou nabídku, a  společně se 
vydali na cestu.

Cesta do  lesa Řáholce byla plná 
zábavy, protože jsme vlastně nevěděli, 
kde nějaký les je. Naštěstí si jeden 
z  benjamínků vzpomněl, že máme 
ve Vranovicích les Hájek (alias Řáholec) 
a  tak naše cesta nabrala správný směr 
(zajímavé je, že to bylo mimovranovické 
dítě). Po  cestě si Rumcajz vzpomněl, že 
bychom si v lese mohli něco uvařit, a tak 
jsme sbírali přírodniny na  čaj. V  lese se 
Benjamínci se snažili udělat Rumcajzovi 
radost, nabízeli mu svačinu, a  nakonec 
mu pomohli postavit lesní chýši mezi 
stromy, kde by se mohl cítit skoro jako 
doma. Bylo vidět, jak se benjamínci 
snaží, aby se Rumcajzovi v  lese líbilo. 
Po  dokončení chýše se všichni společně 
odebrali k  ohništi u  Parku Hlinek 
a uvařili si čaj z  lesních plodů. Na závěr 
výletu benjamínci slíbili Rumcajzovi, 
že se k  němu budou pravidelně vracet 
a budou společně prožívat dobrodružství 
v lese Řáholci.

Výprava do Třebíče
Na podzimní prázdniny vyrazila skupina 
skautů a  skautek s  vlčaty a  světluškami 
z  našeho oddílu do  klubovny vodních 
skautů v městě Třebíč pod vedením Jirky 
Mazucha a  Anety Nohelové. Klubovna 
byla ukrytá ve starobylém domě v židovské 
čtvrti, která připomínala svými spletitými 
uličkami Stínadla, ve kterých se proháněli 
skautští hrdinové knih Jaroslava Foglara. 
V  rámci výpravy členové našeho oddílu 
společně luštili tajemný detektivní případ 
a podnikali menší a větší výlety po městě 
Třebíč a do podzimní přírody v blízkém 
okolí města.

Užili jsme si hezké počasí a  mohli 
si společně zadovádět v  usínající 
přírodě. I  cesta vlakem tam i  zpět byla 
velmi zábavná, protože jsme mohli 
navštívit nově zrekonstruovanou 
čekárnu na  Brněnském hlavním nádraží 
a  nakoupit si nějaké mňamky. Už se 
těšíme na další společnou akci.

Nové webové stránky 
střediska Vranovice 
a oddílu Jaguáři
V následujících týdnech měsících budeme 
postupně upravovat oddílové stránky 
podle nové šablony. Tuto akci zastřešuje 
vedení střediska a webové rohraní dostává 
novou šablonu, která bude postupně 
aplikována od oddílů. Nově také vznikla 
oddílová galerie na  Zoneramě a  účet 
na instagramu. Vývoj není rychlý, protože 
jej dělají ve svém volném čase naši členové 
- dobrovolníci zdarma. Chceme, však, aby 
naši příznivci měli možnost sledovat naši 
činnost v  moderním rozhraní a  tak se 
omlouváme všem návštěvníkům, pokud 
nyní působí naše webové stránky mírně 
neuspořádaně.

Pavel Kukleta

 � VINAŘI VRANOVICE
Pozvánka na žehnání 
mladých vín
Vranovičtí vinaři zvou na  tradiční 
Žehnání mladých vín za účasti místního 
pana faráře, které se bude konat ve středu 
27.12.2023 v  sále Domu pro seniory. 
Začátek je v 18 hodin, vstupné 3 vzorky 
mladých vín (láhev 0,75 l), nebo 100,- Kč. 

Ochutnávala se 
archivní vína
Dne 4.11.2023 pořádal místní vinařský 
spolek 14. ročník Výstavy archivních 
vín. Téměř 200 návštěvníků z  řad 
vinařů i  veřejnosti mohlo ochutnat 
z  nabídky 294 vzorků vín starších 
ročníků v zastoupení 38. odrůd. Nejstarší 
z  vystavených vín bylo z  ročníku 2000 
a mělo tedy úctyhodných 23 let. Od 14,00 
hodin se živě diskutovalo nad pohárky 
s  jednotlivými víny. Odpoledne potom 
zpříjemnila atmosféru v  sále cimbálová 
muzika Ponava. Šampiony výstavy se stali 
Hynek Holánek z Ivaně, Drahoš Mrkvica 
z  Nosislavi a  Jaromír Richter z  Velkých 
Němčic. Všichni vyhodnocení vítězové 
si odnesli skleněnou plaketu s věnováním 
a  diplom. Debata o  vínech a  zpěv 
u  cimbálu utichl v  pozdních večerních 
hodinách. 

Uzivatel
Přeškrtnutí

Uzivatel
Lístek s poznámkou
rozhraní

Uzivatel
Přeškrtnutí
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 � ČSOP ŠATAVA
Kam s tím, když ne 
na kompost?
Nedávno se naše obec zasloužila 
o  rozšíření řady domácností, které 
kompostují, bezplatným poskytnutím 
kompostérů v  rámci projektu 
„Předcházení vzniku odpadů 
ve  Vranovicích“. To je výborná zpráva. 
Ovšem v  každé správné kompostující 
rodině se ví, že na kompost nepatří zbytky 
živočišného původu, ať už jde o  zbytky 
hotových jídel, maso a  kosti, mléko 
a  mléčné výrobky nebo jen skořápky 
od  vajec (i  když zde se názory různí). 
Důvody jsou jasné – lákají zvířata a brzy 
se kazí a následně nepříjemně zapáchají. 
Jenže kam s nimi? Zkrmování takovýchto 
zbytků slepicím nebo prasatům není 
z  veterinárního a  potažmo etického 
hlediska správné (riziko přenosu chorob, 
ohrožení zdraví zvířat). Do  popelnic 
na  bioodpad, které opět díky iniciativě 
obce již řadu let mnoho občanů využívá, 
taktéž nesmějí. A  co prošlé potraviny či 
dokonce zkažené? Je správné je vyhodit 
do komunálního odpadu?

Podle Světové banky (organizace 
zabývající se pomocí rozvíjejícím se 
zemím) tvoří téměř polovinu odpadu 
vzniklého na  celém světě za  rok odpad 
rostlinného a  živočišného původu. 
Kolik bioodpadu vyprodukujeme u  nás 
v  České republice, to bohužel nikdo 
neví, ale dle zjištění Institutu cirkulární 
ekonomiky tvoří právě bioodpad více 
než třetinu obsahu směsných kontejnerů. 
Na  skládkách vzniká při rozkladu 
organických zbytků metan, velmi silný 
skleníkový plyn, což přispívá ke změnám 
klimatu na naší planetě. 

Přitom bioodpad živočišného 
původu můžeme využít také jako cennou 
surovinu pro výrobu alternativního paliva 
v  tzv. komunálních nebo modulových 
bioplynových stanicích. V  Mladé 
Boleslavi jezdí na  biometan z  tamní 
bioplynové stanice autobusy veřejné 
dopravy a Praha se chce tímto přístupem 
inspirovat.

Na  závěr nutno podotknout, že 
možnosti třídění bioodpadu v  České 
republice mají stále své velké rezervy, ale 
situace se lepší. Některá města postupně 
zavádějí kontejnery na potravinový odpad 
neboli gastroodpad také pro veřejnost. 
Patří k  nim např. Šumperk, Teplice, 

Opava, Olomouc. Gastroodpad je totiž 
brán jinak jako odpad z  podnikatelské 
činnosti (veřejná stravovací zařízení 
apod.) a  podléhá ze zákona povinnosti 
recyklace. Ale to už by bylo na  další 
článek…

Koho problematika zaujala, 
doporučuji tyto zdroje:
https://www.kompostuj.cz
https://www.mojeodpadky.cz
https://www.kamsnim.cz
https://www.trideniodpadu.cz/
gastroodpad

Za ČSOP Šatava 
Jitka Drbalová

 � KLUB SENIORŮ
Den seniorů
V pondělí 2. října 2023 přijela na pozvání 
Obecního úřadu do  Vranovic paní 
Zuzana Bubílková. V  tento den jsme 
oslavili Den seniorů.

Paní Bubílková zaujala svým veselým 
vyprávěním. Děkujeme Obecnímu úřadu 
a paní Daně Kvapilové za velmi příjemné 
odpoledne.

Blahopřání
K životnímu jubileu, náruč plnou 
květů a blahopřání na tisíc.
Vždyť co je štěstí v lidském věku,
to je zdraví a nic víc.
U příležitosti překrásného výročí
přejeme vše nejlepší.

Náš nejstarší člen Klubu seniorů 
a  dlouholetý kronikář, pan Ing.  Cyril 
Jebavý se v plné svěžesti dožil 90 let.

Oslavenec připravil pro přítomné 
členy Klubu seniorů pohoštění. Členky 
výboru napekly výborné koláče pod 

vedením zkušeného šéf pekaře Ladě 
Hochmana. Na  stolech byly chlebíčky, 
víno a koláče, slavilo se a povídalo, dobrá 
nálada vydržela až do večerních hodin.

Za klub seniorů Zdeňka Melová

 � LESNÍ KLUB
Lesní klub Vranovice
Od září funguje ve Vranovicích nový lesní 
klub – Svobodná meruňka, z. s. Místo 
zůstává stejné jako dřív, tedy naproti 
parku Hlinek, kde máme jurtu a s dětmi 
vybíháme i  do  blízkého okolí. Klub 
nabízí docházku dětem ve věku od dvou 
do  sedmi let, a  to ve  středu a  čtvrtek 
v čase 9-16 hodin. 

Aktuálně se snažíme nalákat více 
dětských zájemců, abychom mohli 
otevřít i  pondělky. Obědy nám dováží 
z  Vranovické jídelny Primirest. Vedení 
klubu se úplně změnilo a  nyní jej vede 
Míša Juklová, vystudovaná učitelka, která 
před rodičovskou dovolenou pracovala 
na  úřadě ve  Vranovicích. Ta má k  sobě 
další 4 maminky, původními profesemi: 
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architektka, dvě účetní a  markeťačka. 
Maximální kapacita je 16 dětí denně 
na dvě průvodkyně. 

Naše pilíře: neomezená adaptace 
s  rodiči, volnost a  respekt k  dětem. 
Zároveň však děti vedeme k dodržování 
pravidel a společenských norem.

Napište nebo zavolejte a  domluvíme 
nezávazný zkušební den.

Jako „Svobodná meruňka – lesní klub 
Vranovice“ nás najdete na  Facebooku 
i  webu. Budeme rádi, když nás budete 
sledovat a  podporovat. Úplně nejradši, 
když k  nám přihlásíte své děti. Již 7 
Vranovických předškoláčků je u  nás 
spokojeno. Přikládáme fotky, jak to u nás 
vypadá a  probíhá, ale vlastní zážitek je 
vždycky nejvíc směrodatný :-) 

Míša Juklová, 737 52 02 31
E-mail: svobodnamerunka@gmail.com
FB: https://www.facebook.com/
svobodnamerunka
Web: https://svobodna-merunka.
webnode.cz/

Mgr. Michaela Juklová
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 � Z redakční pošty
Místní akční plán 
rozvoje vzdělávání SO 
ORP Pohořelice III
Jelikož nadchází konec projektu MAP 
III Pohořelice (reg. č.: CZ.02.3.68/0.
0/0.0/20_082/0023083) je vhodné si 
v  rychlosti připomenout, co se během 
celého procesu událo. Projekt MAP 
III Pohořelice byl spuštěn minulý rok 
v  srpnu a  trvá až do  konce letošního 
listopadu. Přestože tento projekt nebyl 
oproti předchozímu projektu (MAP II) 
aplikační, ale jen plánovací, pracovalo se 
alespoň na  nových podobách klíčových 
dokumentů na  další období a  sdílela se 
zkušenost mezi zástupci škol. 

Na  podzim roku 2022 se dvakrát 
sešly pracovní skupiny, které řešily silné 
a  slabé stránky vzdělávání na  území 
Pohořelicka. Následně se sešly ještě 
na  přelomu února/března a  v  květnu 
2023, kdy řešily podobu akčních plánů, 
na  základě vhodně zvolených priorit 

a  cílů vycházejících právě z  výsledků 
podzimních setkání. Naposledy se tyto 
skupiny sešly na podzim roku 2023, kdy 
společně zhodnotily projekt MAP III 
a  zároveň se seznámily s  nadcházejícím 
projektem MAP IV. 

Kromě pracovních skupin se v rámci 
realizace projektu MAP III uskutečnilo 
i  dvoudenní setkání zástupců škol 
z  MAP Pohořelice a  MAP Židlochovice 
společně se zástupci z krajského akčního 
plánování (KAP) Jihomoravského 
kraje. Setkání proběhlo na  konci března 
v  Ostrožské Nové Vsi, kde byl pro 
zúčastněné nachystán bohatý program. 
Cílem této akce bylo neformální cestou 
navázat vazby mezi školami a  zároveň 
inspirovat se nejen od  sebe navzájem, 
ale i od místních škol z okolí Uherského 
Hradiště. 

Dobrou zprávou je, že po  ukončení 
projektu MAP III lze očekávat realizaci 
nového projektu (MAP IV), který bude 

nabízet více implementačních aktivit 
v území. 

Ing. Marie Jílková

VRT
„Beseda“ s  občany o  vysokorychlostní 
trati měla dle mého názoru proběhnout 
před 5 až 6 roky, aby se všechny 
připomínky a náměty mohly řešit již při 
zadání projektu. Víc hlav, víc ví. Takto byl 
představen projekt rozpracovaný na  80–
90 % a  jakýkoliv zásah by vyvolal další 
nová jednání s  dotčenými organizacemi 
a  subjekty. Teď bude možné provést jen 
drobné úpravy nezasahující do  hlavní 
části. Občanům se měl vysvětlit projekt 
a jeho parametry, které je nutno dodržet: 
stoupání tratě, minimální průměr 
oblouků, křížení s  komunikacemi, 
hlučnost a  další náležitosti… Až teď 
se řeší připomínky Rajhradu, Modřic, 
Břeclavi a jiných dotčených obcí. Tomu se 
dalo předejít před 6 roky.

Vybíral O. st.

Připomínka 
17. listopadu 
ve Vranovicích
V  pátek 17. listopadu navečer jsme se 
sešli u  pomníku obětem komunismu 
u  kostela ve  Vranovicích, abychom si 
společně připomněli události spojené 
s  tímto svátkem, kdy slavíme Den 
boje za  svobodu a  demokracii. Skauti 
z  vranovického junáckého oddílu si 
spolu s  vedením obce a  více než dvěma 
desítkami občanů nejprve vyslechlo 
krátký projev, který přednesl Pavel 
Kukleta, radní obce a  jeden z vedoucích 
vranovických skautů.

Projev začal připomenutím osudu Jana 
Opletala, mladého studenta medicíny, 
který se stal symbolem odvahy a odporu 
proti nespravedlnosti. Před 84 lety, 11. 
listopadu 1939, zemřel na  následky 
zranění po  demokratické studentské 
demonstraci, která vyjádřila odpor proti 
nacistické okupaci a  připomněla vznik 
Československé republiky. Následně 
byly uzavřeny české vysoké školy 
a  řada studentů byla nespravedlivě 

pronásledována a  trýzněna nacistickým 
režimem 

Dále byla vzpomenuta i  sametová 
revoluce v  roce 1989, kdy se lidé v  naší 
vlasti opětovně postavili za  svobodu 
a  demokracii. Pád komunismu byl 
završením jedné etapy života naší 
společnosti. A proč byli v úvodu zmíněni 
skauti? Je to proto, že i  skautské hnutí 
mohlo obnovit u  nás svou činnost až 
po sametové revoluci. 

Tento den má být však nejen 
vzpomínkou na  minulost, ale i  výzvou 
k angažování se ve prospěch demokracie 
a lidských práv.

Zvláštní důraz byl v  projevu kladen 
na  odpovědnost spojenou s  demokracií. 
Bohužel, někteří jednotlivci a  skupiny 
chápou demokracii jako možnost 

k  okrádání druhých a  útisku slabých. 
Zneužívání demokratických hodnot je 
něco, co bychom měli všichni aktivně 
odmítat a snažit se napravovat.

Závěrečný citát nás vyzýval k odvaze 
a  spolupráci: „Svoboda neumírá, když 
někdo zemře, ale když lidé přestanou 
bojovat.“ Chtěli bychom se tím přihlásit 
k  aktivní snaze o  prosazování svobody, 
spravedlnosti a lidských práv, což je třeba 
v každé době.

Děkujeme všem, kteří se 
vzpomínkového večera zúčastnili 
a společně vzdali hold hrdinům všedních 
dnů třeba jen tichou vzpomínkou, nebo 
tžeba i  sami zapálením svíčky v  tichosti 
domova.
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Prodej půdního bytu 2kk, Vranovice,  
okres Brno-venkov,

2.000.000 Kč, OV, orientace V-Z.
Částečně rekonstruovaný půdní byt 2+kk (40m2) 
v klidné ulici Kopečky, Vranovice, (Brno venkov, 35 
minut dojezdová vzdálenost od Brna), 4. patro, bez 
výtahu, orientovaný východ-západ, dům je cihlový, 
příčky sádrokartonové. Byt je vybavený zánovní 
kuchyňskou linkou se spotřebiči a  nábytkem. 
V  roce 2022 byly instalovány nový elektrický kotel 
a elektrický bojler. Ve všech místnostech jsou nová 
střešní okna s  trojskly a  stahovacími roletami. 
V  celém domě je pouze 8 bytů, parkovat se dá 
před domem. Vlaková stanice 10 minut od  domu, 
zastávka autobusu 3 minuty od domu. V domě byla 
rekonstruována střecha. Byt nabízí překrásné výhledy 
do zeleně a na Pálavu. Obec má dobrou občanskou 
vybavenost. Prohlídka možná po  domluvě, byt je 
aktuálně pronajímán. Majitel si vyhrazuje právo 
vybrat kupce podle vlastních stanovených kritérií.  
Kontakt: sychrova.pavla@gmail.com

Kadeřnictví Hannah Vranovice stále přijímá 

nové klienty. Objednat se můžete na telefonním 

čísle 734 555 763.



Počet obyvatel ke dni 31.10.2023

Muži ............................................... 1217
Ženy ............................................... 1223
Celkem ........................................... 2440
z toho dospělí ................................ 1891
 - muži........................................... 934
 - ženy ........................................... 957

děti .................................................... 549
 - chlapci ....................................... 283
 - dívky .......................................... 266

Průměrný věk obyvatel je 40,47 let.

Připravila: 
Magda Stehlíková, matrikářka

Blahopřejeme…

Leden

Jan Hanáček ...................................... 80
Eva Hasieberová ............................... 60
Jaroslav Štipčák ................................. 60
Zdeněk Hrubý ................................... 60
Drahomír Dráb ................................. 70
Ladislav Hochman ........................... 70
Zdeněk Macháček ............................ 65
Dagmar Jurčeková ............................ 86
Ivan Karpíšek .................................... 82
Věra Hanušková ................................ 65
Blažena Hanáčková .......................... 80
Marie Divišová .................................. 75
Božena Skoupá.................................. 70

Únor

Věra Němcová ................................... 87
Marie Brlíková .................................. 87
Vlastimil Novák ................................ 65
Vlastimila Dresslerová ..................... 80
Aleš Novotný..................................... 65
Marie Sochorová .............................. 91
Jan Hladký ......................................... 87
Jaromír Fric ....................................... 65
Anna Klimešová ............................... 93
Marie Kneblová ................................ 85
Hermína Komprdová ....................... 75
Antonín Menšík................................ 82
Dana Faronová.................................. 81
Jiřina Ryšavá ...................................... 88
Anna Saitlová .................................... 92
Marta Kellnerová .............................. 75

Narození

Matyáš Fojtl
Nela Halámková

Úmrtí 

Aleš Ficek
František Šťastný
Jaroslav Václavík

Společenská
kr onika
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Vítání malých občánků
V sobotu 21. října 2023 obec Vranovice slavnostně přivítala malé občánky do života. 
S  upřímnou radostí jsme poznali nové děti, kterými jsou Nikola Pešinová, Elen 
Hořínková, Elliot Schwager, Klaudie Karásková. Dětem přejeme, aby vyrostly 
do  síly, do  krásy a  především k  radosti rodičů, kteří si zaslouží, aby jejich starost 
a odpovědnost byla odměněna dětskou láskou, radostí a úsměvem.

Poděkování patří všem, kteří se podílí na krásném programu naší malé slavnosti, 
ale také rodinám vítaných dětí za  jejich účast. Poděkování patří květinářství Flobra, 
které věnuje každé mamince kytičku.



Uzivatel
Lístek s poznámkou

Uzivatel
Lístek s poznámkou
Vstupné 300 Kč




